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Bestuurstafel
De eerste maand van 2024 is bijna voorbij als ik dit schrijf, en wat is dat snel gegaan. De laatste paar 

maanden van het afgelopen jaar lijken eveneens voorbij te zijn gevlogen. In november hebben we 

Sinterklaas weer binnengehaald in het dorp en dat was een succes! Onlangs hebben we de 

Goedheiligman nog gesproken en hij was zeer tevreden over de intocht en alle kinderen, die hem feestelijk 

hebben binnengehaald en toegezongen. Hij heeft beloofd om ook dit jaar weer terug te komen als het 

einde van het jaar nadert. 
 

We hebben 2023 goed afgesloten met een fantastisch Winterfeest op 14 december. Het evenement was 

goed bezocht en werd door veel mensen bijzonder op prijs gesteld. Ik kan alvast melden dat we ook voor 

2024 een Winterfeest in de planning hebben staan. Afgelopen keer was het de eerste keer dat we dit 

deden. Ongetwijfeld zijn er dingen niet helemaal goed gegaan of hadden we het toch net iets anders 

moeten doen. Maar daar leren we van en dat is altijd goed. Mocht u iets willen opmerken of doorgeven, 

doe dat vooral, dan wordt het volgende feest nog veel beter. 
 

Op 13 maart aanstaande zullen we de jaarlijkse Algemene Leden Vergadering houden als alles volgens 

plan gaat. De vergaderstukken zijn aan deze Prikkel toegevoegd. Ik kan wel alvast melden, dat ik in deze 

ALV mijn rol als voorzitter van Austerlitz’ Belang zal neerleggen en overdragen aan medebestuurslid Chris 

de Bruijn. Vanwege mijn toenemende drukke agenda op zowel privé als professioneel gebied kan ik deze 

functie niet meer voldoende tijd geven en die heeft het zeker nodig. Sowieso zou mijn periode in 2025 

eindigen, dus dat halen we nu een jaar naar voren. Dit uiteraard alleen als de ALV daarmee instemt 

aankomende 13 maart. Ik ben ervan overtuigd dat Chris de rol van voorzitter uitstekend kan en zal 

vervullen en ik draag mijn functie dan ook zonder problemen over. Mijn laatste jaar zal ik nog wel gewoon 

bestuurslid blijven. 
 

Verder zijn we als bestuur druk in overleg met o.a. de gemeente Zeist en de Veiligheidsregio Utrecht over 

wat we als dorp of als inwoners kunnen en moeten doen, mocht er ergens in de buurt een onbeheersbare 

bos- of natuurbrand uitbreken. Is er nagedacht over opvang, vluchtwegen of hulpverlening die het dorp in 

moet komen? Vanuit het bestuur, maar ook vanuit wat actieve inwoners is een werkgroep opgericht, die 

zich hier mee bezig houdt. Op korte termijn hoopt men het resultaat te presenteren. En uiteraard zullen 

we het dorp daarvan ook op de hoogte stellen, zodat we altijd weten wat te doen bij een eventuele 

calamiteit. 
 

Het is u misschien nog niet opgevallen, maar ook aan de website van Austerlitz’ Belang wordt gesleuteld. 

De veranderingen zijn (nog) niet groot, maar ze zijn er wel degelijk. Zo is er bijvoorbeeld een heuse agenda 

gekomen waarop activiteiten in en van het dorp vermeld staan. Mocht u dus een activiteit hebben, laat het 

zeker weten, dan zorgen we dat deze op de dorpsagenda terecht komt. 
 

Sluit ik af met een oproep voor nieuwe bestuursleden voor Austerlitz’ Belang. We hebben een actief 

bestuur nodig om alles rond te krijgen. Interesse of vragen? We horen het graag, dus neem vooral contact 

op! 
 

Tenslotte ga ik ervan uit dat dit mijn laatste voorwoord als voorzitter zal zijn. Dus vanaf deze plaats wil ik 

het bestuur van Austerlitz’ Belang – zowel in het heden en als in het verleden – heel hartelijk danken voor 

het geschonken vertrouwen en de prettige samenwerking. Ook wil ik veel dankzeggen aan alle inwoners 

en leden van de vereniging, die ik in de afgelopen jaren veelvuldig heb gezien en gesproken. Zij schonken 

mij vertrouwen, maar maakten ook zeker melding als er dingen niet goed gingen. Het was een eer en 

genoegen om voorzitter te zijn en ik heb er geen seconde spijt van dat ik er ooit aan begonnen ben. 

Nogmaals veel dank en graag tot een andere keer. 

 

info@austerlitzbelang.nl  

 
Martijn Hartman-Maatman 
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Hallo Austerlitzsers! 
 
Wij zijn Carline, Johan en Saskia en wij nemen de organisatie van 
Austerlitz Schoon over. Dank aan Adeline Gogelein voor het 
jarenlang organiseren! Vanuit Austerlitz Schoon ruimen we al een 
aantal jaren met een groep dorpsgenoten straten en omliggende 
bospaden en bermen in Austerlitz op, gemiddeld zo’n twee keer 
per jaar. Met een grijper, een vuilniszak en eventueel 
handschoenen houden we samen Austerlitz schoon. Wil je 
meedoen, of gewoon op de hoogte blijven? Graag en welkom! 
 Het is fijn om wat concreets te kunnen doen 

voor een schone leefomgeving én je doet dit 
samen met leuke dorpsgenoten!  
 

We spreken op een zaterdag af op het 
Dorpsplein of het schoolplein. Neem je 
eigen grijper en handschoenen mee als je die 
hebt, je kunt deze eventueel ook lenen 
(graag vooraf aangeven in de AppGroep). 
 Vuilniszakken e.d. worden op de verzamel-
plek uitgedeeld en dan bekijken we wie 
welke kant op gaat. Je bepaalt zelf je tijd. 
Jong en oud is welkom!  
 

Het eerste opruimmoment heeft al plaats-
gevonden op zaterdag 6 januari.  
 
Doe met ons mee op: 
➢ zaterdag 23 maart 2024 

Nationale Opschoondag 
➢ zaterdag 21 september 2024 

de dag na World Clean-up Day 
 
Mogelijk worden er nog meer activiteiten 
georganiseerd vanuit Austerlitz Schoon! 
Houd hiervoor de AppGroep in de gaten. Bij 
vragen, opmerkingen of ideeën, weet je ons 
te vinden! 
 
Hartelijke groet,  
Johan Bakker, Carline Borest  

en Saskia Paulissen  
 

Scan de QR-code, en voeg jezelf toe aan 
de AppGroep van Austerlitz Schoon 
 

Foto en afbeelding: Austerlitz Schoon 
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  Een heel goede reden om wat beter kennis te maken met Nick Mettes. Veel dorpsgenoten of mensen uit 

Zeist hebben tennisles of inmiddels padel les van hem gehad. Het is heerlijk om met enige regelmaat de 

“puntjes op de i” te zetten, want Nick ziet alles. Of je een racket goed vasthoudt, waar je staat en hoe zit 

het ook alweer met die achter zwaai? Nick werkt inmiddels niet meer alleen!  
 

Nick Mettes aan het woord:  

Op mijn 24ste ben ik begonnen met lesgeven op SV Austerlitz, Dat deed ik voor een andere tennisschool. 

Na een jaar kwam de tennisschool naar mij toe, met de vraag of ik het leuk zou vinden om mijn eigen tennis 

onderneming te starten. Daar hoefde ik niet lang over na te denken. Ik heb de tennisschool overgenomen 

en er mijn eigen achternaam aan toegevoegd. Nu gaan we verder op de naam Tennisschool Mettes, wat 

inmiddels al bijna tien jaar bestaat. 
 

Ik begon alleen. Momenteel zijn er vijf leraren op zzp-basis, die actief zijn voor Tennisschool Mettes. Het is 

onwijs leuk om met leerlingen interactie te hebben tijdens de trainingen en er niet alleen voor de leerlingen 

te zijn op tennisgebied, maar ook eens te vragen hoe het voor de rest met hem of haar gaat. De passie die 

ik voor tennis heb, probeer ik over te brengen naar de leerlingen die ik op les heb. Tijdens de lessen trainen 

we niet alleen op techniek en tactiek, maar ook mentaal en fysiek. 
 

Padel is er onlangs bijgekomen, wat een ontzettende goede investering is van SV Austerlitz. Leerlingen die 

tennissen, hebben nu ook de optie om te gaan padellen. Wat weer kan zorgen voor nieuwe uitdagingen en 

prikkels. Ook zorgt het voor nieuwe leden op de vereniging. Doordat er nu meer lesuren bij komen, terwijl 

ik eigenlijk al mijn handen vol had aan de bestaande tennislessen, heb ik afstand gedaan van het geven 

van padel trainingen. Nanda van Vendeloo is de nieuwe aanwinst voor de padel trainingen op SV Austerlitz 

en geeft met veel enthousiasme les. Tactisch en technisch is ze heel sterk en ik ben blij dat ze onderdeel 

is geworden van Tennisschool Mettes. Alle uren tennis heb ik op me genomen. 
 

Onlangs heb ik de vraag gekregen hoeveel kinderen dit jaar tennisles hebben. Dat wisselt natuurlijk 

geregeld, maar momenteel zijn het er ongeveer twaalf. Ik volg de ontwikkelingen in het dorp en bij de 

vereniging. Zo hoop ik ook op een uitbreiding van de jeugdcommissie bij SV Austerlitz, want momenteel is 

er alleen één bij de sectie voetbal. Natuurlijk zijn er in de toekomst allerlei mogelijkheden voor groepslessen. 

 Met sportieve groet, 

Nick Mettes  
 

Zien we jou binnenkort ook op de baan?  

Of kom een keer kijken, dan spreek ik je tussen de lessen door.  
 

Tennisschool Mettes - 06 4041 9756 
 
Foto’s: Tennisschool Mettes 
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Op woensdag 8 november was het een vol programma 

tijdens de Algemene Leden Vergadering. Bijzonder op die 

avond was dat Puck Steenhuizen namens de vereniging 

een aantal mensen als Lid van Verdienste mocht benoe-

men.  

Dit zijn complimenten, die een waardering uitdrukken voor 

al de werkzaamheden, inzet en betrokkenheid bij allerlei 

zaken, die de vereniging aangaan.  

Bijzonder was ook, dat dit de laatste officiële handeling 

was, die Puck als OMNI-voorzitter van Sportvereniging 

Austerlitz heeft verricht.  

De zaal was onder de indruk van de verschillende 

speeches, waaruit blijkt hoeveel werk er achter de 

schermen verricht is. Vooral tijdens de coronaperiode 

hebben deze mensen de vereniging door de moeilijkste 

periode geholpen. Heel wat verbeteringen zijn door hun 

toedoen tot stand gekomen.  

 
Op de foto van links naar rechts:  

Frans van den Houten, Marianne den Engelsman, Puck 

Steenhuizen en Bram Grosman.  
 

Er ontbreken op de foto twee leden die ook benoemd zijn 

tot Lid van Verdienste: Dirk van Nimwegen was afwezig 

wegens ziekte en Henri Vergeer was nog op vakantie.  

Zij hebben het speldje en de bloemen thuisbezorgd 

gekregen. 
 

Op zaterdag 6 januari vond alweer de 7e editie van het Nieuwjaarsspektakel bij Sportvereniging Austerlitz 

plaats. Naast dat alle inwoners uit Austerlitz en omstreken elkaar natuurlijk een gelukkig nieuwjaar konden 

wensen, stonden er een aantal gezellige activiteiten op het programma. Zo speelde een team van oud 2e 

elftalspelers een wedstrijd tegen de Dames & Friends. Deze - bij vlagen spectaculaire - wedstrijd eindigde in 

een 4-4 gelijkspel waar beide ploegen tevreden mee waren. Direct aansluitend vond de Nieuwjaarsduik 

plaats. Voordat de waaghalzen het zwembad betraden zorgde Bootcamp trainer Walter voor een goede 

warming-up.  

De MuziekBingo stond onder leiding van DJ Tetero en Femke en was een groot succes. Tussendoor zorgde 

de Zeister Toppers voor de verdere muzikale invulling. Naast de traditionele erwtensoep, warme chocomel 

en glühwein was ook Bram’s Pannenkoeken weer van de partij!  

Met een opkomst van ruim 150 mensen was het Nieuwjaarsspektakel 2024 wederom een groot succes en 

bleef het nog lang onrustig in de kantine van SV Austerlitz! We willen alle vrijwilligers natuurlijk weer hartelijk 

danken voor hun inzet en we kijken uit naar de volgende editie op 4 januari 2025! 

 Frank van Nieuwenhuizen 

 Foto’s: SV Austerlitz 
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Foto’s: Josien Kieburg 

Tijdens het Nieuwjaarsspektakel op 6 januari 2024 is er 

afscheid genomen van twee OMNI-bestuursleden. 

Hieronder een samenvatting van de speeches: 
 

Marianne den Engelsman, de huidige penningmeester, 

heeft Puck Steenhuizen en Eric Roelofs bedankt voor 

al hun inzet.  

 

Zij heeft allereerst de inmiddels afgetreden OMNI-

voorzitter in het zonnetje gezet en her en der wat 

informatie ingewonnen over Hans Steenhuizen, want 

zo heet ‘Puck’. Ze noemt hem een verenigingsmens in 

hart en nieren, die al 65 jaar actief betrokken is bij de 

sportvereniging. De naam Puck stamt uit de periode dat 

Hans nog erg klein was en als de kleinste 'Puckie’ of 

‘Puck' door zijn vrienden werd genoemd.  

Puck begon vanaf zijn tiende jaar met voetbal, deed dat 

niet onverdienstelijk, was een middenvelder met veel 

uithoudingsvermogen, debuteerde al op zijn 16e in het 

eerste elftal. Op zondagmorgen zette hij jarenlang met 

een goede vriend de lijnen op het veld. Veel later, toen 

zoon Roy ook ging voetballen, werd hij voetbaltrainer, 

eerst bij de jeugd en later hoofdtrainer.  
 

Omdat hij vlak bij de sportvelden woonde, werd hij bijna 

automatisch geld- en sleutelbewaarder van de club. 

Later is Puck gaan tennissen en klaverjassen. Hieruit 

volgenden opnieuw allerlei vrijwilligerstaken. Jarenlang 

is hij voorzitter van de Klaverjas geweest en binnen de 

sectie Tennis verleende hij eveneens hand-en-

spandiensten. De laatste 3 jaar was hij OMNI-voorzitter.  
 

Puck is al sinds 2005 Lid van Verdienste van de SV 

Austerlitz en in 2019 ontving hij voor al zijn vrijwilligers-

werk in Austerlitz een koninklijke onderscheiding in de 

orde van Oranje-Nassau.  

Puck, heel erg bedankt voor je jarenlange tomeloze 

inzet voor de vereniging! 
 

Vervolgens was er een dankwoord voor Erik Roelofs, 

die zich zo’n vijftien jaar als vrijwilliger ingezet heeft 

voor de vereniging. Hij heeft per 1 januari 2024 besloten 

hiermee te stoppen, omdat het steeds moeilijker te 

combineren is met zijn privéleven.  
 

Erik begon als vrijwilliger bij de voetbal - hij blijft 

trouwens nog wel vlaggen - vervolgens deed hij allerlei 

taken bij de darts en in het OMNI-bestuur. Langs deze 

weg wordt hij namens alle leden van SV Austerlitz 

bedankt voor zijn inzet. 

 Marianne den Engelsman 
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In november 2023 heeft Stichting Lokaal 

Austerlitz haar eerste lustrum gevierd. In de 

vijf jaar dat de stichting bestaat is er veel 

materiaal en kennis vergaard. Om deze 

kennis ook met anderen te delen zijn er al 

diverse lezingen geweest.   
 

Maar deze kennis werd ook gedeeld door 

wandelingen te organiseren, waarin elemen-

ten van de historie verteld werd. Er is nu een 

wandeling in het dorp zelf, één er omheen 

met nog herkenningspunten uit de Frans-

Bataafse tijd en nog een wandeling die 

verder het bos ingaat.  

Deze drie wandelingen zijn nu ter ere van 

het eerste lustrum gebundeld in een klein, 

handzaam boekje. Een prachtig boekje is het 

geworden met dank aan alle mensen, die 

hieraan hebben meegewerkt. Het eerste 

exemplaar is overhandigd aan een gezin met 

kinderen. Ze wonen sinds kort in Austerlitz.  
 

Bij iedere wandeling staat een interessante 

toelichting. Een gezonde manier om te 

ontdekken, waar je als Austerlitzser woont. 

Nieuwsgierig geworden? De boekjes zijn 

voor € 1,00 te koop bij de Buurtsuper, het 

Dorpshuis en Ouwekamp, ons eetcafé. 

 

De koetsier van de familie De Beaufort, twee soldaten uit het Frans-Bataafse leger, een marketentster en een 

wasvrouw hadden de eer het Lustrumboekje met drie wandelingen langs het erfgoed van Austerlitz uit te delen. 

Foto’s: Stichting Lokaal Austerlitz 
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Dit nieuwe jaar gaan we gewoon door met gegevens verzamelen over de 

geschiedenis van Austerlitz. De documentatie wordt zorgvuldig bewaard 

om het straks met u te kunnen delen. In het voorjaar en in het najaar 

zullen er weer lezingen zijn. De onderwerpen zijn al bekend, de data 

echter nog niet. Houd hiervoor onze website, Facebookpagina, uw 

brievenbus en de posters in het dorp in de gaten, dan loopt u het niet 

mis. De onderwerpen zijn:  

➢ De presentatie van het eindverslag met daarin de bevindingen van de 

opgravingen op het terrein waar de bouw van het Hart van Austerlitz 

is gerealiseerd. Bovendien is er meer bekend over de plek, waar 

Wonen in Het Loo is gerealiseerd. Een aantal jaar geleden zijn de toen 

voorlopige bevindingen al gepresenteerd, nu is alles uitgewerkt en 

zijn er conclusies getrokken.   

➢ De andere lezing zal gaan over de historie en het gebruik van het 

neurosenhospitaal, dat op het terrein van wat nu de Paasheuvelgroep 

is, stond. In de tweede wereldoorlog en daarna heeft het hospitaal 

dienstgedaan, een zeldzaamheid. Het is een bijzondere geschiedenis 

die goed is uitgezocht en gedocumenteerd.  

Naast deze activiteiten zal vanuit de stichting medewerking worden 

verleend aan de Open Monumentendag in september. Ook daarover 

zullen nog gegevens worden verstrekt.  
 

Bestuursleden én vrijwilligers gezocht! 

Wij zijn naarstig op zoek naar mensen, die graag hun bijdrage willen 

leveren aan het opsporen en bekend maken van de vele aspecten van de 

geschiedenis van Austerlitz. Door contacten met collega-organisaties 

komen we steeds meer over ons dorp te weten en over hoe het dagelijks 

leven in de wijde omgeving was. Om die contacten te blijven onder-

houden, zoeken we versterking in het bestuur.   

Heeft u interesse? Neem dan contact op met één van de bestuursleden: 

Bert van Ginkel, tel. 0343 491 808 of Marja Kuiper, tel. 06 2316 2723. 
 

Maar wij zijn ook op zoek naar een opslagruimte om de historische 

spullen - die wij geschonken krijgen en zelf verzameld hebben - droog 

en netjes in op te kunnen slaan. Het gaat niet alleen om voorwerpen, het 

gaat ook om boeken en krantenartikelen.  

Veel foto’s zijn opgeslagen in de digitale beeldbank en die databank is 

voor een deel al voor iedereen te bekijken. Er wordt door een groepje 

enthousiastelingen hard gewerkt om alle foto’s zo te archiveren, dat het 

hele bestand toegankelijk is. Een aantal van de gekregen voorwerpen 

staan tentoongesteld in de vitrine in de hal van het Hart van Austerlitz. 

Maar de stichting heeft meer objecten. Nu zijn de spullen verspreid door 

het dorp, opgeslagen in de schuren en op de zolders van de 

bestuursleden. Alle materialen bij elkaar opslaan geeft een beter 

overzicht en inzicht van wat er is. Dan is het ook makkelijker om de 

voorwerpen in de vitrine te wisselen. Daarna kunnen ze weer in het 

‘depot’.  Is er in Austerlitz zo’n mooie plek? Wie kan ons aan een tip 

helpen? 
 

Natuurlijk blijven we nieuwsgierig naar nog meer foto’s, materialen en 

ook naar verhalen. Laat het ons weten!  

 

www.lokaalausterlitz.nl 

 

Tot ziens bij één van onze 

activiteiten! 

 

Hans Nijman,  

Bert van Ginkel,  

Puck Steenhuizen  

en Marja Kuiper 

Foto: Stichting Lokaal Austerlitz 
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Inmiddels heeft de wolf Austerlitz bereikt. 

In mei 2023 kon via DNA tests bewezen worden dat 

een wolf, met de notering; GW3237m = Genotype 

Wolf opvolgnummer male, hier rondloopt. Dit heet 

de nulmeting en na 6 maanden is de wolf met een 

nieuwe DNA test een officieel gevestigde wolf. 

Vanaf dat moment mag de provincie Utrecht wolf 

werend materiaal ter beschikking stellen conform 

het wolvenprotocol, in IPO-verband* opgesteld. 

 Met verschillende emoties wordt er gekeken naar de wolf. Vanuit welk perspectief je ook kijkt; vanuit 

de mens en de bedreiging voor onze veiligheid; of vanuit de natuur en de aanvulling in ons ecosysteem. 

Het is raadzaam om informatie uit verschillende bronnen te raadplegen en kritisch te blijven. Het 

bevorderen van feitelijke, gebalanceerde informatie kan bijdragen aan een meer realistische perceptie 

van wolven en hun rol in onze natuur. 

 

Informatieavond 
Om bij te dragen aan informatieverstrekking wordt in Austerlitz een informatieavond georganiseerd, 

waar aandacht besteed wordt aan wolven in het algemeen en GW3237m in het bijzonder. Deze vindt 

plaats op woensdagavond 6 maart van 19.30 uur tot 21.00 uur in het Dorpshuis. 

 

In de tussentijd, wat kan je doen als je een wolf tegenkomt? 

 
● Het belangrijkste is om kalm te blijven en flink afstand te houden van het dier als een wolf op je 

pad komt. Een meter of 50 à 100 is een goede richtlijn. 

● Heb je een hond bij je: houd de hond aan de lijn en dicht bij je. In hondenlosloopgebieden: roep 

de hond gelijk bij je en lijn de hond (kort) aan. Loop een wolf niet achterna. 

● Voer in het wild levende dieren niet, dus ook geen wolven voeren of lokken. 

● Komt een wolf toch te dichtbij, ren dan niet weg. Maak jezelf groot, maak gebaren of maak herrie 

om ze af te schrikken. Loop desnoods langzaam achteruit om meer afstand te nemen. 
 

* Voor meer informatie:  

www.provincie-utrecht.nl/onderwerpen/natuur/jacht-en-schadebestrijding/wolf. 

 

Wil je op de hoogte 

blijven? Meld je dan 

via de QR-code aan 

bij de AppGroep 

Wolf bij Austerlitz 

Adeline Gogelein 

en Roland Zoer 

Afbeelding: aangeleverd door Wolf bij Austerlitz 
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Op vrijdag kom ik aan het 

eind van de ochtend voor een 

gesprek met Astrid Kester en 

Ariënne Huisman. De kinde-

ren spelen buiten en wachten 

daar op hun ouders. Er ligt 

nog sneeuw en alle peuters 

maken met hun sneeuwpakken geluid als ze lopen. 

Als maanmannetjes dreutelen ze heen en weer met 

hoepels. Ze zijn blij verrast als ze papa of mama bij 

het hek zien verschijnen. Een aantal is aan een 

middagslaapje toe. De oogjes staan op steeltjes. Er 

wordt wat ‘afgeknuffeld’ bij dat hek! Astrid en 

Ariënne hebben een handig systeem met 

wasmanden, waarin de rugzakken, tekeningen en 

andere persoonlijke bezittingen meegegeven 

worden. Ik vraag Astrid, of het een heel werk is om 

ze gereed voor vertrek te krijgen. Ze lacht en zegt: 

“In de zomer gaat dat sneller!” 
 

Het is twee jaar geleden, dat ik voor het laatst op 

visite was. Peuterspeelzaal De Piraatjes was toen 

nog zelfstandig en Astrid werkte drie ochtenden 

alleen met 8 peuters en 1 dagdeel met twee 

leidsters en 16 peuters. Nu zijn er op drie dagen 16 

kinderen. Alleen op woensdag is er nog één groep. 

Dat betekent, dat er op maandag, donderdag en 

vrijdag twee leidsters op de groep zijn. Op dinsdag 

is er geen groep, dat was altijd al zo. Ariënne 

Huisman werkt hier vanaf begin januari 2024. Op 

maandag werkt Anouk hier via de welszijns-

organisatie MeanderOmnium. Zij is een vaste 

invalkracht.  
 

Astrid vertelt, dat dit één van de voordelen is, dat 

ze nu steun heeft van een grote invalpool via deze 

organisatie. Ik vraag, waarom ze voor Meander 

Omnium heeft gekozen. “Toen we als speelzaal 

nog zelfstandig waren, hadden we al een 

samenwerkingsverband met deze organisatie. In 

de vorige Prikkel vertelde ik al, dat we werken met 

het VVE programma Piramide. De trainingen en de 

begeleiding werden via deze organisatie geregeld. 

Piramide werkt o.a. met een vaste dagindeling. Het 

heeft een sterke taalcomponent, doordat de 

oorsprong ligt bij de voor- en vroegschoolse edu-

catie. Sinds een jaar is de peuterspeelzaal onder-

deel van deze organisatie.” 
 

MeanderOmnium is een welzijnsorganisatie voor 

Zeist en o.a. De Bilt, Bunnik en Utrechtse Heuvel-

rug. Er werken ongeveer 90 medewerkers, die 

samen met 500 vrijwilligers allerlei welzijns-

diensten en activiteiten uitvoeren. De Vrijwilligers-

centrale Zeist en het Steunpunt Mantelzorg zijn 

zelfstandige onderdelen, die bij MeanderOmnium 

horen. Naast zes wijkservice-punten zijn er zeven 

peuteropvanglocaties. Astrid werkt ook nog als 

pedagogisch coach bij een kinderdagverblijf. 
 

Ariënne Huisman werkt nu ruim een maand bij de 

Piraatjes. Ze heeft het nu al naar haar zin. Ariënne 

woont in Woudenberg. Ze werkte bij een groot-

schalig kinderdagverblijf in Veenendaal, waar vijf 

groepen tegelijk zijn. Ze is een ervaren kracht, ze 

werkt al 28 jaar als pedagogisch medewerker. De 

samenwerking met Astrid en de anderen bevalt 

prima. Op vrijdag komt bijvoorbeeld vakleerkracht 

Nigel via een samenwerkingsverband. Dan mogen 

ze gebruik maken van het kleutergymlokaal van De 

Pirapoleon. De beide leidsters vinden het geweldig, 

want de peuters leren er echt veel van. Elke week 

wordt het net iets moeilijker. Het lokaal van De 

Piraatjes wordt weer gedeeld met de BSO op 

maandag-, dinsdag- en donderdagmiddag. Het 

contact met de medewerkers van het Dorpshuis is 

ook fijn. Al met al fijne geluiden uit het Hart van 

Austerlitz! 
 

Ariënne is straks in een kwartiertje thuis. Ze heeft 

een volwassen zoon, die inmiddels een vriendin 

heeft. Astrid vertrekt vandaag weer naar Friesland. 

Samen met haar man en twee zonen hebben ze 

daar twee boerderijen gekocht. Ze werkt 

gedeeltelijk mee in deze maatschap. De twee 

zonen werken ook nog buitenshuis. Van donderdag 

op vrijdag blijft Astrid is deze omgeving, veelal bij 

haar ouders in Langbroek. Graag geef ik de 

leidsters een groot compliment. Het is allemaal 

goed geregeld! 

 

Peuterspeelzaal De Piraatjes 
Drieluik deel 1 

De Piraatjes bijna twee keer zo groot! 
Foto: Redactie / Afbeelding: https://depiraatjes.jouwweb.nl  
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Dani van Soest werkt inmiddels 

tweeëneenhalf jaar bij BSO Pira-

poleon van Kind & Co Ludens. 

Dit is zijn derde schooljaar. Hij 

heeft de CIOS-opleiding gedaan. 

Het leukst vindt Dani het contact 

met de kinderen. Wanneer hij ze in 

de gang tegenkomt en hij merkt dat ze er zin in 

hebben. Laatst nam een leerling uit groep 8 

afscheid en kreeg hij een verrassing als waar-

dering. Dat doet hem echt wat! Dani vindt het fijn 

dat er vrijheid is. Ze moeten niets. Het is hun vrije 

tijd. Dus overlegt hij met de kinderen en ze kunnen 

kiezen. In zijn eigen vrije tijd speelt Dani op 

zaterdag voetbal bij Jonathan Zeist. Bij deze 

tweede klasse voetbalclub kan hij gratis gebruik 

maken van de fitness van Fysio Zeist Dijnselburg. 

Daar is hij dus ook regelmatig te vinden. Dani is in 

Zeist opgegroeid en woont sinds drie jaar in 

Soesterberg.  
 

Dani is inmiddels de coördinator van de Tussen-

schoolse Opvang. Deze taak heeft hij van Janet 

overgenomen. Er blijven ongeveer 85 kinderen op 

school, die van 12 uur tot half één in het lokaal zijn 

om te eten. De laatste tien minuten doen ze een 

spelletje, tekenen ze wat en groep 6, 7 en 8 mogen 

even op hun Chromebook van school. Daarna 

kunnen ze tot één uur buitenspelen onder bege-

leiding van zes TSO-medewerkers. Bij deze TSO 

werken ook pedagogische medewerkers die bij 

andere BSO’s werken. Zo wordt hun aanstelling 

aangevuld. Die bezetting wordt door de organisatie 

geregeld, maar alle andere bijzonderheden lopen 

via Dani. Dani heeft drie collega’s op de BSO. 

Suzanne werkt al op school als onderwijsassistent. 

Janet is voor iedereen een bekende. Twee jaar 

geleden stond haar interview in De Prikkel. Janet 

heeft sommige ouders 

als kind in haar groep 

gehad. Tenslotte is Kim, 

bijna afgestudeerd, ook 

al aan het werk. Zij wil 

hier graag blijven. Op de 

foto ontbreekt Suzanne, 

die op school bezig was. 

Van links naar rechts 

staan Mieke, Dani, Kim 

en Janet. Mieke is de 

clustermanager.  
 

Er zijn twee groepen bij BSO Pirapoleon. De groep 

van Janet en Kim heet Pyramide. Daar wordt 

doorgaans een activiteit aangeboden met een 

knutselwerkje. Meestal zitten hier de jongere 

kinderen, maar dat hangt af van de groeps-

samenstelling. De groep van Dani en Suzanne heet 

Pirapoleons Buren. Deze groep heeft de beschik-

king over de gymzaal die vast gehuurd wordt. Dani 

zorgt voor sport- en spelactiviteiten.  

BSO Pirapoleon werkt met verticale groepen, dat 

betekent dat de kinderen van 4 tot ongeveer 12 jaar 

bij elkaar zitten. ’s Zomers zijn er veel buiten-

activiteiten. Afgelopen jaar was er een natuur-

thema. Ideaal om dan in Austerlitz te wonen! 

Sommige kinderen mogen al zonder toezicht buiten 

spelen. Ze hebben dan een herkenbaar hesje aan. 

Bovendien hebben zijzelf, hun ouders en de BSO 

een contract getekend, waarin de ‘spelregels’ 

staan. Dani gaat inmiddels bruine boterhammen 

met kaas, fruit en andere gezonde dingen maken. 

Opgroeiende kinderen lusten wel wat! 
 

Mieke van Breukelen is dus 

de clustermanager van Kind & 

Co Ludens. Zij is als leiding-

gevende verantwoordelijk voor 

onder meer deze locatie. 

Mieke zorgt voor een goed 

functionerend team dat in 

wisselende omstandigheden 

aan het werk is. Behalve de tussenschoolse 

opvang en de opvang na schooltijd zijn er ook de 

vakanties, waarbij de kinderen de hele dag 

aanwezig zijn. Er is een fijne samenwerking met de 

school, de peuterspeelzaal en het Dorpshuis. 

Mieke houdt ook de wet- en regelgeving in de gaten 

want een kinderopvangorganisatie is aan zorg-

vuldige regels gebonden. Regelmatig zijn er 

trainingen om de medewerkers pedagogisch te 

scholen. Mieke vindt de BSO in Austerlitz erg 

prettig. De kinderen weten wat ze willen en kunnen. 

De sfeer is ontspannen. Toch zijn de groepen 

groter geworden. Op dinsdag en donderdag zijn er 

sinds de zomervakantie tien kinderen extra 

bijgekomen. Voor Mieke is het belangrijk dat elk 

kind wordt gezien: “Het is hun vrije tijd maar toch 

willen we de kinderen iets meegeven. Voor ouders 

is deze opvang een zorg minder. Als er bijzonder-

heden zijn, wordt daar op gelet.” En zo te horen 

maken de kinderen ‘vrienden voor het leven’! 

 

BSO Pirapoleon in Austerlitz 

Elk kind wordt gezien en krijgt iets mee! 
Foto’s: Redactie 

Drieluik deel 2 
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Basisschool WereldKidz Pirapoleon 
Schoolleider Anja de Leeuw over samenwerken, gezonde school en ChatGTP 

Op de ochtend dat de eerste sneeuw gevallen is, 

heb ik weer eens een gesprek met schoolleider 

Anja de Leeuw. Als vanouds komen de onder-

werpen vanzelf. Anja: “We zijn goed bezig! Er ligt 

vanaf oktober 2023 een aanvraag bij de gemeente 

Zeist voor hun toestemming om met twee lokalen 

uit te breiden aan de voorkant van de school. De 

school is in 2020 gebouwd. Toen waren er 87 

leerlingen, inmiddels zijn dat er meer dan 150 

geworden. We zijn blij met twee volwaardige 

kleuterlokalen, twee nieuwe collega’s en een fijne 

samenwerking met de organisatie van de BSO, de 

Peuterspeelzaal en het Dorpshuis. Stagiaires willen 

hier graag werken.”  
 

Er wordt geklopt en jarige Isabelle komt binnen met 

Nuria en Amélie. Behalve make-up heeft ze ook 

een knuffel gekregen. Er lijkt helemaal niets 

veranderd te zijn, maar ik neem u straks mee in een 

heel nieuwe wereld! Er volgen nog twee jarigen en 

ik mag ook een handtekening op de verjaardags-

kaarten zetten. 
 

In een vorige Prikkel is uitgelegd, dat de school 

werkt met het uitgangspunt van ‘The leader in me’, 

waarbij kinderen eigenaarschap krijgen over hun 

leerproces en welbevinden. Het past in deze tijd bij 

een vernieuwde manier van opvoeden. In dit 

pedagogisch concept is meer overleg mogelijk.  Het 

past ook bij het thema van ‘de gezonde school’. Er 

is een subsidie aangevraagd voor deelname aan 

‘vers fruit in de school’. Een organisatie, die dit 

coördineert komt wekelijks verse spullen brengen. 

Suzanne vertelt, dat er vorige week veel 

watermeloenen waren. Die vonden gretig aftrek. 

Maar ook ‘gezonde relaties’ is een inhoudelijke 

thema, waaraan het team heel bewust werkt.  

Sinds de opening van de school zijn alle methodes 

vervangen door actuele werkwijzen, waarbij de 

boeken met de digitale geletterdheid verweven zijn. 

In de gang is Lucas gewoon lekker bezig om 

paadjes voor de dino ’s te graven, maar ik mag een 

les bijwonen van meester Nick van de organisatie 

Media Wegwijs. Voor een belangstellende is het 

interessant om hun website eens te bekijken. Ook 

deze lessen kunnen gegeven worden met behulp 

van een subsidie, die de digitale geletterdheid van 

leerkrachten en de kinderen helpt te vergroten.  

 

Foto’s: Redactie 

Drieluik deel 3 
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Basisschool WereldKidz Pirapoleon 
Anja laat de term Chat GTP vallen. Deze tool wordt 

beschouwd als het snelst groeiende digitale 

hulpmiddel in de geschiedenis. Met behulp van 

kunstmatige intelligentie kunnen zowel de kinderen 

als de leerkrachten van alles leren. Momenteel 

volgen enkele collega’s een training bij Media 

Wegwijs.  

 

Als ik in groep 4/5 binnenkom, waar meester Nick 

een gastles geeft, zijn de kinderen aan het tekenen 

met een potlood op het onderste randje van een 

schrift. Op elke bladzij tekenen zij een poppetje net 

in een andere houding. Door het schrift tussen de 

vingers te laten flipperen gaat het getekende 

figuurtje als het ware lopen: het principe van de 

tekenfilm. Vervolgens wordt er per tweetal een tablet 

uitgedeeld, bekijken ze klassikaal een instructiefilm 

en gaan de kinderen aan de slag. Nick helpt hier dan 

weer daar. Soms wil een kind overnieuw beginnen 

of een extra tip krijgen. Binnen de kortste keren zie 

ik om mij heen de eerste grafische ontwerpjes . . .   

Casper en Cas laten met hun filmpje een bal 

springen. Om de beurt voegen ze tekeningen toe. 

Lize vraagt Nick om iets weg te halen. 

 

Als school wordt het invoeren van nieuwe moge-

lijkheden omarmd. En dat is zo mooi. Tegelijkertijd 

is er een moeder van een oud-collega, die als 

vrijwilliger met enkele leerlingen extra ‘leeskilo-

meters’ maakt om het leesproces te automatiseren.  

Heeft u weleens overwogen om mee te helpen op 

school?  

Renske Koelstra is ook zo’n vrijwilligster, die de 

schooltuin coördineert.  De KinderRedactie heeft in 

het vorige nummer iets over haar geschreven. 

Afgelopen jaar werkte ze op dinsdagmiddag met de 

kinderen. Zij kan ook hulp gebruiken.  

Als u kunt schilderen, boetseren of graag helpt bij 

andere kunstvormen, zoals het bespelen van een 

muziekinstrument, dan bent u van harte welkom. 

Natuurlijk is er al een muziekproject voor de groepen 

5/6 in samenwerking met het Kunstenhuis Zeist en 

Fanfarecorps Erica. Dankzij een aantal vrijwilligers 

loopt dit project alweer drie jaar.  

 

Het is bijna twaalf uur. Dan is het tijd, dat de 

tussenschoolse opvang aan de gang gaat. Op een 

natuurlijke manier is er een overgang van educatie 

naar opvang. Vanmiddag gaan de kinderen weer 

verder!  

 Jetty Vegter 

Foto’s: Redactie 

Drieluik deel 3 vervolg 
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Avondvierdaagse Austerlitz 2024

Noteer het in je agenda als je dat nog niet had gedaan, we lopen de derde 

editie van de Avondvierdaagse van Austerlitz op: 
 

Dinsdag 28 tot en met vrijdag 31 mei 2024!  
 

Vanaf 1 april (het is geen grap) openen we op www.a4d-austerlitz.nl de 

inschrijving en kan je je opgeven voor onze groene en gezellige avond-

vierdaagse. We benadrukken het nog maar eens: de avondvierdaagse van 

Austerlitz is echt voor iedereen, voor jong en wat ouder, voor Austerlitzsers 

en wandelaars van buiten.  

Heb je al vragen? Stuur gerust een email naar info@a4d-austerlitz.nl. 

 Janine Scholte 

 

Gijs was van 1963 tot 1980 een actief en betrokken bestuurslid van 

Austerlitz’ Belang. Hij heeft veel werk verzet als lid van de bouwcommissie 

van het eerste Dorpshuis begin jaren 70. Maar hij heeft ook meegeholpen 

aan de realisatie van het noodgebouw van de RK-kerk aan de Weideweg.  

Gijs, hij hield wel van een feestje. Hij was medeoprichter van Carnavals-

vereniging De Pompeliers en daar werd hij ook benoemd tot Erelid.  
  

In het voorjaar van 2023 heeft Gijs nog met zijn vrouw Bep in De 

Nieuwsbode gestaan, ze waren 60 jaar getrouwd. De Burgemeester zag dat 

het bruidspaar op Koningsdag aanwezig was bij de aubade en vertelde dat 

hij bij hen thuis op bezoek was geweest om ze te feliciteren met hun 

huwelijksjubileum. 
 

Gijs vertelde in 2020 dat hij heeft samen met Pater de Leeuw de naam ‘De 

Prikkel’ bedacht heeft, want het moest om prikkelend nieuws gaan. Deze 

naam is voor de 56e jaargang nog steeds van toepassing! 
 

We wensen zijn vrouw, zoon en overige familie  

veel sterkte toe met het verwerken van dit verlies. 
 

Bestuur Austerlitz’ Belang 
 

In memoriam Erelid Gijs van Wandelen 
22 mei 1937 – 3 november 2023 
 

Foto’s: Avondvierdaagse Austerlitz & Redactie 
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Bij ons najaarsconcert op 11 november was – inmiddels oud – 

Burgemeester Koos Janssen aanwezig als eregast. Samen met 

zijn vrouw Karin had hij al weken naar dit concert uitgekeken en hij 

genoot volop van de muziekstukken die naar aanleiding van zijn 

muziekvoorkeur waren uitgekozen. Solo trompettist Olaf Schipper 

verraste iedereen met zijn vingersnelheid en zeer hoge noten. 

Natuurlijk werd Koos ook even in het zonnetje gezet door voorzitter 

Antje. Naast enkele cadeautjes en een boeket bloemen ontving hij 

ook een certificaat voor ‘Buitengewoon Lid’ van Erica. Dit concert 

was echt een feestje, er was veel publiek, het repertoire viel in de 

smaak en wij hebben vooral zelf heerlijk zitten spelen. Het was niet 

zozeer een afscheidsconcert, maar een concert om Koos te 

bedanken voor zijn support en enthousiasme voor onze fanfare. 

Wij hopen hem nog regelmatig te ontmoeten bij onze optredens.  
 

Natuurlijk waren we ook van de partij om Sinterklaas en zijn Pieten, 

samen met heel veel kinderen, ouders en grootouders welkom te 

heten in Austerlitz. 
 

Een volgende activiteit was op 30 november. We wilden graag wat 

muziekstukken opnemen, want goede opnamens hadden we niet. 

Als je dan bijvoorbeeld bij Slotstad RTV in de studio zit om wat te 

vertellen over een activiteit, is het leuk om een goede opname van 

je eigen muziekcorps te kunnen laten horen. Vandaar dat we 

hiervoor een donderdagavond gepland hadden. Misschien heeft u 

in december op Facebook onze kerstkaart gezien én gehoord. 

Want daar was één van die geluidsopnames te horen: Feliz 

Navidad. Deze kerstkaart was overigens getekend door ons 

creatieve lid Enny Schouten. Het is inmiddels haar derde ontwerp, 

het begint al een verzameling te worden. We hebben nu een aantal 

verschillende muzieknummers op ‘band’ staan en wellicht hoort u 

ons een keertje tijdens een uitzending van Slotstad voorbij komen. 
 

Voor het Winterfeest van 14 december hadden we de kerst-

nummers uit het archief gehaald. De week ervoor hadden we één 

keer samen met het Winterkoor geoefend. Het is echt leuk om 

samen met zo’n enthousiaste groep zingende dorpsgenoten een 

optreden te verzorgen. Een leuke variatie aan kerstliederen 

passeerden de revue en er werd volop meegezongen door het 

publiek. Het pleintje ervóór, maar ook de Muziektent zelf, was  

sfeervol verlicht.  

 
Foto’s: Concert 11-nov: BoasPhoto / Sinterklaasintocht: Erica / Winterfeest: Organisatieteam 
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Een aantal grote lantaarnpalen rond het Dorpsplein waren uit, wat 

het nog sfeervoller maakte, zeker in combinatie met de 

vuurkorven en al die kaarsjes. Het was best wel een beetje koud 

om buiten te musiceren, maar de gezelligheid van dit Winterfeest 

maakte dat helemaal goed! 
 

De grote zaal in het Dorpshuis zat zondagmorgen 14 januari 

opnieuw lekker vol voor het Nieuwjaarsconcert. Misschien 

moeten we volgend jaar minder tafels en meer stoelen neerzetten. 

Maar dan passen de schalen met koekjes, gesponsord door 

Buurtsuper Van Dijk, niet meer in de zaal. Natuurlijk begonnen wij 

dit concert met Happy New Year van Abba en werd het 

traditioneel afgesloten met de Radetzky March.  

Er waren veel kinderen aanwezig en dat was misschien wel omdat 

onze vier jeugdleden, Boas, Krijn, Jelte en Orion samen met hun 

muziekleraar Michiel tussendoor een optreden verzorgden. Dit 

jonge viertal is overal voor te porren. Met de Sinterklaasintocht en 

bij de Lichtjestocht van het Winterfeest maakten zij ook al muziek.  

Erica heeft voor deze enthousiaste jongens ook drie betere 

Pbones (trombones) kunnen aanschaffen van het geld dat de 

Rabo Clubsupport actie heeft opgeleverd. Boas en Jelte kwamen 

hun nieuwe instrument ophalen en waren erg in hun nopjes! Krijn 

was toen nog net geen lid, maar ook hij zal een beter instrument 

krijgen als hij met de muzieklessen doorgaat.  

Het is sowieso erg fijn dat er nu muzieklessen in Austerlitz zelf 

zijn. Iedereen die les wil krijgen op een koperen blaasinstrument, 

kan dat voortaan in ons eigen dorp doen. Alle informatie hierover 

vindt u op onze website.  
 

Op maandag 29 januari is er ook een nieuw muziekproject gestart 

op basisschool de Pirapoleon. De leerlingen van groep 5 en 6 

krijgen een kennismaking met de trompet, bugel en trombone. 

Vervolgens krijgen ze een aantal weken les op één van deze 

instrumenten om zo spelenderwijs kennis te maken met het 

maken van blaasmuziek. Op 18 april zal dit project, samen met 

Erica, feestelijk afgesloten worden. Natuurlijk hopen wij dan dat 

er nog meer jonge muzikanten verder willen gaan met deze leuke 

hobby. 
 

Na het Nieuwjaarsconcert hebben wij meteen een stapeltje 

nieuwe muziekstukken op de lessenaar gekregen voor ons 

concert van 13 april. Een nieuwe uitdaging! De eerste keren 

denk je dat het niet goed gaat komen, maar iedere week gaat het 

een stukje beter. Tijdens ons Voorjaarsconcert kunt u, als u uw 

ogen dicht doet, de vulkaanuitbarsting op IJsland terughoren in 

muziek. Maar het wordt vooral een concert met veel Rock- en 

Popnummers. Dus als u daarvan houdt, moet u zeker naar het 

Dorpshuis komen deze avond. 
 

Omdat de volgende Prikkel pas in juni verschijnt melden we alvast 

dat wij bij de aubade op Koningsdag present zullen zijn, samen 

met het Koningskoor. Wat we nog meer gaan doen dit jaar is nog 

niet helemaal uitgewerkt. Het enige dat al echt vaststaat is dat we 

op 16 november ons Najaarsconcert in samenwerking met Peter 

Lusse hebben. 

 

 

www.fanfarecorpserica.nl 

mailnaar@fanfarecorpserica.nl 

 

Antje en Hanneke 
Foto’s: Erica 
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Damclub Austerlitz 
Heeft u weleens gedamd? Zomaar met familie of vrienden of eventueel vroeger al in een vereniging? 

Misschien is Damvereniging Austerlitz dan iets voor u, het is één van de gezelligste damverenigingen in 

de provincie! Toch spelen wij elk jaar serieus om het kampioenschap van onze vereniging en strijden we 

met andere verenigingen in een provinciale competitie. 
 

Dammen is goed voor je hersenen. De van TV bekende professor Erik Scherder zet zich al jaren in met 

zijn programma ‘Fitter Brein’ voor een gezonder leven. Zie ook het YouTube filmpje over dammen op 

www.youtube.com/watch?v=8dnWjGPoxKI.  
 

Maar dammen is natuurlijk ook gewoon ontspanning, het verzetten van je gedachten en gezelligheid in 

verenigingsverband. Vind je het leuk om naar de oplossingen te zoeken, kom dan eens op een 

dinsdagavond binnenlopen in het Dorpshuis. Jeugd is welkom vanaf 19.00 uur en volwassenen vanaf 

19.45 uur. 

 

Onderstaand twee damproblemen om op te lossen: 

Henk Zoonen, voorzitter 

Wit geeft zijn damstenen, 

zolang hij kan en wint! 

Wit speelt en wint! 

Afbeeldingen: Damclub / Pixabay 
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PRIKKEL deadlines 
 

2024-2: 15 mei 

2024-3: 02 oktober 

 

  

Foto: Carol Dohmen 
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Foto’s van het boekje: Redactie 

 

Voortgang ontwikkeling Manegeterrein 
 

Naar aanleiding van het stuk in de vorige Prikkel (2023-3) zijn veel reacties 

binnengekomen. Veel mensen met interesse in een potentiële nieuwe woning, maar 

er zijn ook zorgen over verandering van het lokale verkeer en het aanzicht van de 

Kamperlinie.  
 

Een korte update: De gemeente Zeist heeft aangegeven dat in verband met het 

ingaan van de nieuwe omgevingswet - per 1 januari 2024 - een aantal projecten 

vertraging oploopt. De Gemeente heeft aangegeven dat er tenminste tot februari 

2024 geen capaciteit is om dit project inhoudelijk te behandelen. Verdere uitstel 

lijkt niet onaannemelijk. 
  

Het is goed om opnieuw te benadrukken dat dit soort bouwprojecten zeer 

tijdrovend zijn en deze nu nog in de beginfase verkeert. De pensionstal blijft de 

komende jaren gewoon draaien. Austerlitz’ Belang blijft het project volgen en zal 

updates plaatsen als er nieuwe ontwikkelingen zijn.  
 

Nieuwe input is nog steeds welkom op info@austerlitzbelang.nl t.a.v. Chris de Bruijn 
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Extra dorpsondersteuner 
Afgelopen jaren coördineerde Hanneke Linde vrijwilligersactiviteiten tijdens vakanties van Marianne. 
Vanaf dit jaar gaat Hanneke 4 uur per week aan de slag als dorpsondersteuner naast Marianne. Hiermee 
hebben we continuïteit geregeld en kunnen we de werkdruk beter verdelen. Hanneke en Marianne 
blijven bereikbaar onder hetzelfde vertrouwde mailadres dorpsondersteuner@austerlitzzorgt.nl. Op 
dit moment wordt er hard aan gewerkt om te zorgen dat zij ook bereikbaar blijven onder hetzelfde 
telefoonnummer. Uitgangspunt is dat er voor onze leden en inwoners zo min mogelijk verandert in de 
bereikbaarheid.   
 

Nieuwe activiteit van Austerlitz Zorgt 
Sinds begin dit jaar is een nieuwe activiteit gestart, ‘Austerlitz mediteert’. Iedere donderdagochtend van 
10.00 tot 10.30 uur begeleidt Marianne een groep met meditatie, ademhalingsoefeningen en 
ontspanningsoefeningen. Deelname is kosteloos. Als je wilt deelnemen, dan kun je je opgeven bij 
Marianne per mail: dorpsondersteuner@austerlitzzorgt.nl of via 06 3061 0451. 
 

Dag en nachtzorg 
Op dit moment bereidt Accurate Zorg de dag en nachtzorg voor. Waarschijnlijk is deze zorg vanaf 
februari beschikbaar. Zodra de details hierover bekend zijn informeren we onze leden en volgt informatie 
op de website van Austerlitz Zorgt. 
 

Datum Algemene Leden Vergadering 
Op 17 april staat de jaarlijkse Algemene Leden Vergadering gepland. Leden ontvangen voor die tijd een 
persoonlijke uitnodiging per mail.  
 

Reanimatietrainingen 
Afgelopen jaren organiseerde Austerlitz Zorgt reanimatietrainingen. Dit waren trainingen voor nieuwe 
deelnemers en herhalingstrainingen. Op dit moment zijn we bezig met de voorbereidingen voor nieuwe 
trainingen. We weten nog niet of ze gratis zijn of dat er kosten aan verbonden zijn. Zodra er meer bekend 
is, communiceren we dit via een mailing naar onze leden en via de website van Austerlitz Zorgt. 
 

www.austerlitzzorgt.nl 
   
 
 

Christianne van den Broek 

Nieuws van 

Evaluatie over het openbaar vervoer  

in Austerlitz 
 

Het Openbaar Vervoer in Austerlitz is soms nogal beperkt, zoals iedereen waarschijnlijk wel weet. 

‘s Avonds na 20.00 uur kun je niet reizen en in het weekend is het helemaal niet mogelijk om ergens 

naartoe te gaan - of bezoek te ontvangen - met de bus. Dit is al jaren een probleem. Echter het dorp is 

nogal gegroeid en periodiek worden nieuwe concessies afgesproken met de provincie. Mogelijk biedt 

dat kansen.  

De leden van Austerlitz’ Belang hebben het bestuur verzocht om een inventarisatie te maken. Dus onze 

vraag is welke partijen en/of personen in het verleden betrokken zijn geweest bij gesprekken omtrent 

de busverbinding, en met welke opbrengst? Daarnaast willen we graag van de bewoners weten of er 

animo is om de bus te gebruiken, mocht dit uitgebreid kunnen worden. Mogelijk kunnen we met elkaar 

kijken naar de mogelijkheden.  

Graag ontvangen we reacties via info@austerlitzbelang.nl.  

                                                               Alvast hartelijk dank, Chris de Bruijn 

 

Lijn 381 - Austerlitz 

Afbeelding: Pixabay 
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Op zaterdagavond 4 mei zullen we stilstaan bij de oorlogsslachtoffers in 
Austerlitz maar ook in heel Nederland. Bij het oorlogsmonument komen 
ieder jaar nabestaanden van de oorlogsslachtoffers samen. Met dit initiatief 
vragen we aandacht voor een niet te vergeten verhaal. ‘Vrijheid vertelt: een 
opmaat naar 80 jaar vrijheid.’  
 

De school heeft het monument geadopteerd. Groep 7 en 8 van basisschool 
Pirapoleon heeft jaarlijks, onder schooltijd, een herdenkingsritueel bij het 
monument. Het oorlogsmonument is onthuld op 26 april 2007 door oud-
burgemeester Koos Janssen en enkele kinderen van basisschool Pirapoleon. 
 

Ons dorp is ontstaan uit een militair verleden met het Frans-Bataafse 
legerkamp. De Tweede Wereldoorlog had ook impact op het dorp. In 
samenwerking met Erica, Austerlitz’ Belang en de Stichting Lokaal Austerlitz 
lopen we vanaf 19.00 uur van de muziekkoepel aan het Dorpsplein naar het 
oorlogsmonument bij de Recreatieweg. Gaat lopen niet zo goed; dan zien 
we elkaar bij het monument. Het is kleinschalig en ingetogen. Heb respect 
voor elkaar en ontdek het mooie gebaar van samen herdenken. Bij het 
monument wordt even voor 20.00 uur het signaal taptoe uitgevoerd als een 
eerbetoon aan de overledenen en houden we vervolgens twee minuten stilte.  
 

Het monument bij de Recreatieweg is gemaakt ter nagedachtenis van de op 
4 mei 1945 gefusilleerde broers Arie en Klaas Schaafsma en Henricus E. 
Rijnders. De twee broers zaten in het verzet. Rijnders was oud-politie 
commandant en wilde niet meewerken. In april 2020 is een ‘glossy’ 
verschenen in kader van 75 jaar vrijheid op initiatief van Stichting Lokaal 
Austerlitz en Wereldkidz Pirapoleon. Op de website www.lokaalausterlitz.nl 
is veel informatie over de Tweede Wereldoorlog te vinden, en ook de ‘glossy’ 
met interviews door kinderen van de school.  

 

In 2022 hebben vier dorpsorganisaties het initiatief genomen tot een project met de naam:  

Geen Armoede in Austerlitz! Afgekort: GAiA!  
 

Dankzij donaties van dorpsgenoten is er een speciaal SAS-fonds waarop Austerlitzsers een beroep kunnen 

doen. Als de (financiële) nood aan de man is, kan elk huishouden een aanvraag doen voor een gift van 

€ 250,-. U kunt dit aanvragen via de website van Austerlitz Zorgt: https://tinyurl.com/aanvragen250.  
 

Het enige dat wij van u willen weten is:  

• Voor wie is het geld bedoeld? 

• Waar wordt het aan besteed? 

• Waarom heeft u de gift nodig?  
 
 

Wilt u helpen? Doneer dan! 

Donaties voor GAiA! lopen via Stichting Austerlitz Samen (SAS). Dankzij de ANBI-status van SAS zijn 

donaties fiscaal - onder bepaalde voorwaarden - aftrekbaar. Maak uw donatie over naar IBAN-nummer 

NL85 RABO 0395 2732 34 en vermeld bij de overschrijving GAiA!, dan wordt het geld niet gebruikt voor 

andere activiteiten van SAS.  

AusterlitzSamen@gmail.com 

 
Jan Smelik 

Een vertrouwenscommissie van drie personen 

beoordeelt de aanvraag en bericht u hierover. Bij 

toekenning maakt SAS het geld direct aan u over. 

U hoeft de besteding verder niet te verantwoorden. 

 

Dodenherdenking in Austerlitz 

Remco Jutstra 
Foto: Remco Jutstra 
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Wat een feest is het elke maandag in de kelder van het Dorpshuis! Een 

aantal meiden staat al ruim op tijd te trappelen om te beginnen, maar de 

deur gaat pas over een kwartier open. "Mogen we echt nog niet naar 

binnen? Oké, dan gaan we nog even buiten spelen!"  
 

Gauw de laatste voorbereidingen doen en dan druppelen ze allemaal 

binnen, de leidsters en de meisjes. Het gezellige getetter wordt steeds 

luider, maar dan beginnen we. Eén van de leidsters legt de knutsel uit. 

De meisjes luisteren (meestal) lief tot ze het snappen en dan komt het 

gezellige rumoer weer op gang. De meiden hebben eigenlijk allemaal wel 

een beeld van wat zij vandaag willen gaan maken. De ruimte warmt 

lekker op en we zeggen tegen elkaar, dat we er volgende keer echt aan 

moeten denken om die warme trui even thuis te laten. “Zullen we een 

muziekje aanzetten?” Zogezegd zo gedaan, en de clubavond is 

compleet. Er wordt samen gewerkt, gekletst, meegezongen, geholpen, 

hier en daar wat gerend of iemand waagt een dansje naast haar kruk en 

knutselt weer lekker verder.  

Dan is de eerste dame al klaar. "Nu al?? Het is wel een prachtig 

kunstwerk geworden zeg! Misschien kun je er nog wat veertjes of 

kraaltjes op plakken? En als het echt af is, dan kun je lekker gaan 

tekenen!" Soms is er nog iemand jarig en zingen we met zijn allen een 

verjaardagsnummer en snoepen we erop los. Wat zijn we ontzettend blij 

dat we elke week weer van de partij zijn op dit feestje met al deze 

leukerds.  
 

En we knutselen niet alleen. Het was een seizoen vol feesten. We 

hebben alle thema's groots gevierd! We begonnen eind oktober met een 

Halloween feestje. We hebben van tevoren T-shirts versierd met glow in 

de dark stiften, die op het Halloweenfeest zelf oplichtten met de UV-lamp. 

Daarna was het al snel tijd voor de lootjes voor Sinterklaas. Dit is een 

spannende tijd, zeker voor onze jongste leden! Wat werd er naartoe 

geleefd en wat heeft iedereen zijn best gedaan! In de kerk hebben we de 

Sint en zijn Pieten ontvangen en vervolgens hebben we alle surprises 

uitgepakt. Dat is een hele klus met 33 meisjes, maar ontzettend gezellig! 

Op 17 december hebben we onze jaarlijkse Kerst-Doe-Markt weer 

gehouden. In een gezellige, volle kerk heeft iedereen verschillende leuke 

workshops kunnen doen. Dank weer aan alle vrijwilligers en sponsoren 

die het mogelijk maken om deze leuke middag te verzorgen!  
 

Nu het januari is, beginnen we weer met de voorbereidingen van ons 

Clubweekend op 23, 24 en 25 mei. U gaat ons te zijner tijd zeker weer 

toeterend horen vertrekken en terugkomen! Op de clubavonden oefenen 

we vast de liedjes, die we op kamp veel zingen. De ouderwetse 

kampboekjes doen het nog steeds goed!  
 

Graag brengen we vast even onze jaarlijks collecte voor Jantje Beton 

onder uw aandacht. Deze zal plaatsvinden op 4 maart. U kunt betalen 

met contact geld of met de QR-code. De helft van de opbrengst is voor 

Jantje Beton, de andere helft is voor de Meisjesclub. Met dit geld kunnen 

we net wat extra's doen in ons kampweekend, dus uw bijdrage is erg 

welkom!  

De tweede helft van het seizoen zullen wij zingend en dansend door-

komen met weer een echte dansles en een Carnavalsavond! En we 

knutselen natuurlijk voor Valentijnsdag, voor Pasen en Moederdag. We 

maken een heerlijk vervolg van ons Meisjesclubseizoen! 
 

Wil je volgen wat wij zoal doen op de maandagavonden? Volg onze 

Facebookpagina: www.facebook.com/MeisjesclubAusterlitz/  
 

Een creatieve groet namens Meisjesclub Austerlitz 

 

 
Heidi van de Kuil 

Foto’s: Meisjesclub 



_____________________________________________________________________________________________ 

_________________________________________________________________________                            _______ 

 
31 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beste kinderen en grote mensen uit Austerlitz. Vorig jaar had ik 

beloofd, dat jullie volgend jaar weer iets van mij zouden horen. 

En ja hoor, het is het nieuwe jaar en hier is mijn bericht:  

 

 

Palmpasen

Natuurlijk kom ik weer naar Austerlitz voor de Palmpaasoptocht en natuurlijk gaan mijn 

helpers weer eieren verstoppen voor alle kinderen die meedoen. Waar de eieren verstopt 

gaan worden? Dat weet ik nog niet! Samen met de helpers zoeken we een mooie plek uit.  
 

Wat ik al wel weet, is dat er op zondag - voorafgaand aan de optocht - in de kerk bij een 

kom-in-de-kringmiddag Palmpaasstokken versierd kunnen worden. Hiervoor moet je je 

wel eerst aanmelden hoor!  

Koop voor de optocht bij de Buurtsuper het traditionele  

‘Haantje Pik’ om op jouw versierde stok te prikken.  

We verzamelen op het schoolplein met al die vrolijk  

versierde Palmpaasstokken. Vandaar vertrekt de optocht  

naar de eier-verstopplek.  
 

Alle informatie komt ook nog op een flyer te staan, die iedereen in de brievenbus krijgt. 

Bovendien komen er ook posters op school en op andere plekken in het dorp te hangen. 

Maar nu alvast alles op een rijtje: 

• Palmpaasstokken versieren in De Hoeksteen: 17 maart 2024 om 15.30 uur.  

Aanmelden bij Trudy van de Lagemaat: 06 2913 3276 

• Palmpaasoptocht: 23 maart 2024:  

o Verzamelen op het schoolplein; 

o Vertrek van de optocht: 10.00 uur. 

En nu maar hopen dat het beter weer is dan afgelopen jaar. Voor de verstopeieren ga ik 

watervaste verpakkingen gebruiken, want niemand weet nog wat voor weer het zal zijn op 

23 maart. En als het weer zo nat is, dan hebben de eieren – net als jullie zelf – ook een 

regenjasje nodig. 
 

                                                 Graag tot ziens bij de Palmpaasoptocht! 

                                                 Heel veel groetjes van de PAASHAAS 

 

 

Foto: Redactie / Afbeeldingen: Pixabay 
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Veel inwoners van ons dorp hebben de weg naar de Boekenkasten in het Hart van 

Austerlitz gevonden. Er wordt lekker veel gebruik van gemaakt, want steeds als wij 

de planken gevuld hebben ‘vallen’ er weer gaten. PRIMA! Dit geldt ook voor de 

puzzels en zeker ook voor de boeken uit de kinderboekenkast.   
 

In de ingebouwde kast is in het linker gedeelte plek voor verhalen, romans en 

streekromans. In het rechter gedeelte is plek voor thrillers en detectives en op de 

onderste plank liggen de puzzels. In de losse kast is er ruimte voor kinderboeken. 

Onderin liggen de boekjes voor de allerjongste lezertjes. Hoe hoger de plank hoe 

groter of ouder de lezer zal vinden, wat hij/zij zoekt.   
 

Het is fijn dat Austerlitz’ Belang ooit die boekenkasten heeft neergezet en dat er 

plaats voor is in de hal van het Hart van Austerlitz! Iedereen mag er vrij lenen en het 

geleende een keertje weer terugbrengen, er zit geen uitleentermijn op. Wat ook heel 

erg fijn is, is dat veel inwoners van Austerlitz, als ze aan het opruimen zijn, boeken 

inleveren voor de Boekenkasten. Prachtige boeken krijgen wij, voor JONG en OUD 

en alles wat ertussen zit aan leeftijd. 
 

Echter, er is een klein minpuntje. Er zijn helaas boekengevers, die hun mooie boeken 

zelf al in de hal zetten zonder dat wij het weten. De beheerders van het Dorpshuis 

en wij vinden zulke verrassingen niet prettig, de hal is daar niet voor bedoeld. Heeft 

u boeken die u wilt inleveren? Dan graag éérst een telefoontje of mailtje naar één 

van ons. Wij spreken dan met u af wanneer u uw boeken/puzzels naar het Dorpshuis 

kunt brengen. Dan kunnen wij vervolgens de boeken sorteren en invoegen. We 

moeten voorkomen dat er dozen/tassen vol boeken onbeheerd in de weg staan. 
 

 

 

 

Joke van Ooik  Marja Kuiper 

Tel. 0343 491 183  Tel. 06 2316 2723 

jokevanooik@live.nl   kuiper.austerlitz@gmail.com 

Wij wensen alle lezers en 

puzzelaars heel veel plezier 

met een geleend boek of 

puzzel. 

 

Foto’s: Redactie / Afbeelding: Pixabay 
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Toen & Nu 
Oude Postweg 153 - 155 

Stichting Lokaal Austerlitz heeft van de familie Haalboom enkele 

foto’s mogen scannen waarvan het zonde van zou zijn om deze 

niet voor deze rubriek te gebruiken.  
 

Het hele carré, begrenst door de Oude Postweg, Weideweg, 

Schooldwarsweg en Wellingtonweg was eens, met uitzondering 

van de percelen Oude Postweg nrs. 147-149, in zijn geheel 

eigendom van Arie Van Ginkel (1863-1911). 
  

De Wellingtonweg heeft overigens pas sinds 1968 deze officiële 

straatnaam, voor die tijd werd dit stukje weg aangeduid met: 

Molenstraat, Molensteeg of het Steegje. 
 

De drie woningen op het perceel werden in 1936 bij het overlijden 

van de weduwe van Arie, volledig geërfd door dochters Gijsberta 

(Oude Postweg nrs. 153-155), Suzanna (Schooldwarsweg 26) en 

Sophia Geertruida (Oude Postweg nrs. 159-161).  

 
In 1918 trouwde Gijsberta met Hendrik Haalboom. Op afbeelding 1 van ca. 1960, is de woning van Gijsberta 

en Hendrik te zien. De foto is genomen op de Oude Postweg richting Driebergen. Op afbeelding 2 is de 

woning te zien in de richting Zeist. Deze foto is van ca. 1950.  

De oorspronkelijke woning zal omstreeks 1900 zijn gebouwd. Omstreeks 1960 (waarschijnlijk korte tijd nadat 

de foto op afbeelding 1 is genomen) is de woning verbouwd naar zijn huidige vorm. De enkele woning werd 

een twee-onder-één kapper en zoon Wim kreeg aldus een goedkope huurwoning. 
 

Op respectievelijk afbeelding 3 en 4 is de huidige situatie weergegeven. 

 

 

Foto’s: Stichting Lokaal Austerlitz  / Afbeelding: BAG Viewer | Austerlitz (kadaster.nl) 
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Alhoewel Austerlitz in 1940 voorzien werd van een waterleidingnet heeft tot de verbouwing nog een pomp 

dienstgedaan voor de watervoorziening. De pomp stond in de keuken, aan de kop van het granieten 

aanrecht en onder de pomp uitloop zat de gootsteen. Op afbeelding 1 is een uitbouw te zien. Aan de 

rechterkant in die uitbouw zat de keuken. In diezelfde ruimte stond ook de poepdoos. Weliswaar in een soort 

hokje, maar toch…  
 

De linkerkant van de uitbouw werd gebruikt als berging. Het voorhuis bestond uit twee kamers; de 

woonkamer rechts in de woning en de slaapkamer van Gijsberta en Henk links. Boven sliepen de 6 kinderen 

in één ruimte. In die tijd werden de zoons en dochters gescheiden door een gordijn.  

Het dak beschikte niet over een dakbeschot. Je keek tegen de dakpannen aan en kon bij heldere hemel 

door de ruimten tussen de pannen de sterren zien. Bij een (jacht)sneeuwbui lag de sneeuw op je wollen 

deken. Als de ruimte tussen de pannen aan de ruime kant was werd deze opgevuld met strodokken (zie ter 

informatie www.agriwiki.nl/wiki/Strodokken). 
 

Links op afbeelding 1 is nog net de voorkant van een open loods te zien. Deze loods fungeerde als een 

soort houtzagerij. Henk was geruime tijd een soort brandhouthandelaar. In de loods stond een zaagmachine 

die werd aangedreven door een watergekoelde brandstofmotor. Voor de opslag van koelwater werd een 

oud olievat gebruikt. De hele buurt kon horen als de zaagmachine zijn werk deed.     
 

Op afbeelding 2 is te zien dat er in 1950 een werkende benzinepomp stond tussen de woning nr. 155 en nr. 

159. Deze pomp werd geëxploiteerd door fietsenmaker Piet Geleijnse, die in de woning rechts van de pomp 

woonde. In 1956 werd de verbouwde woning (nr.159) betrokken door Henk, de zoon van Hendrik en 

Gijsberta Haalboom. Hij kon deze woning destijds kopen van zijn tante Sophia nadat Piet was geëmigreerd 

naar Australië. 
 

 

 

Bert van Ginkel en Puck Steenhuizen 

Foto’s: Stichting Lokaal Austerlitz / Afbeelding: Pixabay 

Toen & Nu: Oude Postweg 153 - 155 

Op afbeelding 5 is nog een klein stukje van de varkensstal te zien. Ook is op de afbeelding op de achtergrond 

de woning Schooldwarsweg nr. 26 zichtbaar. Achter de grote zonnebloem zijn de uitlopen van de stallen te 

zien. Het varkens bed bestond, naast zo weinig mogelijk stro, uit bladeren die regelmatig in de omringende 

bossen werden verzameld. De varkens die geslacht moesten worden, werden in het bijzijn van de kinderen 

en kleinkinderen achter de woning van het leven beroofd en in een klein schuurtje, dat achter de keuken 

stond, aan een ‘varkensladder’ opgehangen en door een ingehuurde slager geslacht. Om 10 uur ’s avonds 

gingen de kinderen met een schaaltje balkenbrij en hoofdkaas naar huis.  
 

Op afbeelding 6 is de achtertuin te zien die zich uitstrekte tot aan de Schooldwarsweg. Gedeeltelijk was het 

een moestuin waarvan de staken voor de snijbonenteelt zichtbaar zijn. Gedeeltelijk was het een grasveld 

dat gebruikt werd als bleek. De erop staande kersenboom is nog net links op de foto te zien. De drie palen 

zijn van de waslijn. Links op de achtergrond de nog niet verbouwde woning Schooldwarsweg nr. 31 en rechts 

op de foto de woning van Aart Vlaanderen, die in 1959 vervangen is door de huidige woning School-

dwarsweg nr. 35. Daartussen is de meubelmakerij van Johannus van de Haar (1909-1971) zichtbaar. Deze 

is op 22 mei 1955 vroeg in de morgen verwoest door een felle brand. Met gratis hulp van enkele 

Austerlitzsers is achter de woning Schooldwarsweg nr. 17, waar Johannus destijds woonde, een vervan-

gende werkplaats gebouwd.  
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Chris de Bruijn en Robert Schliessler 

Voor de lezers die mij niet kennen, ik ben Gerrit Jansen, woon al meer 

dan 50 jaar in ons dorp en verzorg als vrijwilliger nu ruim 20 jaar, met 

veel plezier, de boekhouding van ons Dorpshuis. 
 

Echter, met het klimmen der jaren, ik ben nu 87, bestaat het risico dat 

ik onverwacht uitval. Nu voel ik me nog prima, ben goed gezond voor 

zover ik weet, maar dat kan maar zo veranderen. Dan heeft het 

Dorpshuis een probleem, want er is nu geen opvolger voor mij. 

Oorspronkelijk zou dat Ad Janmaat zijn, doch Ad is onlangs helaas 

overleden. 
 

Om dit probleem in het dorp bekend te maken schrijf ik dit stukje en 

doe daarbij een dringend beroep op mijn mededorpsbewoners en 

hoop dat er iemand is, man of vrouw, jong of (niet te) oud, die mijn 

taak zou kunnen overnemen. Enige kennis van boekhouden is wel 

nodig. Het is best aardig werk en je bent ook nauw betrokken bij het 

wel en wee van ons Dorpshuis. Je maakt geen deel uit van het Dorps-

huisbestuur maar rapporteert wel aan de penningmeester. Lijkt het je 

wat, laat het mij weten! 
 

Mijn telefoonnummer is 06 1083 4825 maar je kunt ook reageren met 

een mailtje naar gjansenalitz@hetnet.nl. 
 

Met vriendelijke groeten, 
 

Gerrit Jansen 
 

Opvolger gezocht 

De Bordspellenclub van Austerlitz organiseert een Kolonisten van Catan spellenmiddag! 

Vanaf 10 jaar is iedereen welkom om Catan te komen (leren) spelen. Neem je eigen spel 

mee of schuif aan bij één van de tafels. 

 

Foto’s: Bordspellenclub / Gerrit Jansen / Redactie 
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Zondagmiddag 5 november 2023 was het vanaf 15.30 uur 

een drukte van jewelste in De Hoeksteen! De aanwezige 

kinderen - en ook een klein beetje hun ouders - hebben onder 

begeleiding van Michel, liedjes gezongen van Sint Maarten. 
 

Na het zingen is het serieuze verhaal van Sint Maarten verteld. 

Dat heeft ons op het volgende idee gebracht: kinderen in 

Austerlitz kunnen net als Sint Maarten ook delen! Dat hebben 

de kinderen heel goed onthouden, want er is op 11 november 

heel veel gedeeld met de kinderen van de Voedselbank. 
 

En toen was het tijd voor het in elkaar flansen van een lampion.  

Het was werkelijk een feest om alle kinderen en sommige 

ouders heel serieus aan het werk te zien. De resultaten waren 

erg fraai, zoals op de foto te zien is. 
 

We kunnen terugkijken op een hele leuke, gezellige en 

creatieve middag! Met dank aan Michel, Trudy (van Cafant), 

Joep en Nelia voor hun hulp! 
 

Hartelijke groet, Trudy van de Lagemaat  
 

Maar dat ze zo massaal met hun ouders naar de kerk kwamen had ik niet verwacht. Ze stonden te 

popelen om vooral veel snoep te gaan verzamelen. Maar dat alle kinderen dan nog het geduld op 

kunnen brengen om eerst naar de kerk te komen en met aandacht te luisteren naar het verhaal, mij 

maak je niet meer wijs dat kinderen alleen maar uit zijn op meer snoep. Ze wilden ook echt graag de 

sombere herfst verlichten met hun liedjes en lampion. Net als Martinus van Tours die in het 

oorspronkelijke verhaal zijn rode mantel deelt met een verkleumde bedelaar. Daarna kom ’s nachts in 

de droom Christus bij hem: “Ik was die arme bedelaar en je hebt mij blij gemaakt.” 

Na afloop hebben ze allemaal samen 3 kratten vol snoep  

ingeleverd voor de kinderen van de Voedselbank.              Graag komend jaar weer!  Henk Jansen 

 

Wat was het een mooi feest in De 

Hoeksteen op zaterdag 11 november! 

Ik was als predikant van De Hoeksteen 

gevraagd om het verhaal van Sint 

Maarten te komen vertellen voordat 

de kinderen met hun lampionnen ver-

trokken om langs de huizen te gaan.  

Foto’s: De Hoeksteen 
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Met de kinderen was afgesproken dat ze de 

lekkernijen die ze krijgen voor het zingen van 

een liedje en het brengen van een lichtje, 

zullen gaan delen met de kinderen van de 

Voedselbank. Bij basisschool Pirapoleon en 

 

Kinderen van Austerlitz,  

zijn KANJERS! 
 

Buurtsuper Van Dijk hebben 

de kinderen datgene ingele-

verd dat zij konden missen, en 

ze hebben echt héééél veel 

gedeeld!  

Maar liefst 3 kratten met snoep 

en een grote zak met fraai 

gedecoreerde mandarijnen zijn 

naar de Voedselbank in Zeist 

gebracht. Wat een kanjers! 

 

Wat te doen bij grote natuurbrand rondom Austerlitz? 
 

In de vorige Prikkel stond een artikel over de Natuurbrand Werkgroep Austerlitz, die 

is opgestart naar aanleiding van de bijeenkomst Natuurbranden op 14 juni 2023 in 

het Dorpshuis. Nu enkele maanden verder zijn er mooie stappen gezet. Eind oktober 

2023 is het concept ‘Vluchtplan Natuurbrand Austerlitz’ opgestuurd naar de 

gemeente Zeist en Veiligheidsregio Utrecht (VRU), met de vraag om inhoudelijke 

terugkoppeling.  
 

Op 16 januari 2024 heeft de Werkgroep samen met de Gemeente en VRU om tafel 

gezeten om het plan inhoudelijk door te nemen. Daaruit kwam zeer waardevolle 

informatie die de Werkgroep meeneemt in de aanpassing van het plan. Enkele 

punten die ter tafel kwamen: Is vluchten met auto, fiets of lopend het snelste? Wat 

zijn de randvoorwaarden waar een schuillocatie in het dorp aan moet voldoen, en 

hoe worden vrijwilligers aangestuurd. Duidelijk is geworden dat de VRU standaard 

protocollen heeft in geval van grote incidenten, zoals een natuurbrand.  

Het stuk van de Werkgroep zal een specifieke aanvulling op de standaardprocedures 

van de VRU worden. Het kan, indien nodig, direct erbij gepakt worden, mocht ons 

dorp bedreigd worden door een natuurbrand. Het stuk van de Werkgroep moet dan 

ook voornamelijk dorp specifieke informatie bevatten, die van belang is om een 

eventuele evacuatie van ons dorp te bespoedigen. Enkele voorbeelden: Waar zitten 

de verkeersrisico’s; Hoeveel mensen hebben hulp nodig bij een evacuatie; Met welke 

personen en/of organisaties moet direct contact op worden genomen vanwege 

maatschappelijke rol in het dorp, etc. 
 

Medio februari zit de Werkgroep weer met de Gemeente en VRU om tafel om de 

actiepunten van 16 januari verder uit te werken. Streefdatum van de Werkgroep is 

om rond de zomer de dorpsbewoners te infomeren over de uitkomst. 

 

Update Werkgroep Natuurbrand 

Namens de werkgroep, Eric Fivet 
 

Trudy van de Lagemaat 

Foto’s: De Hoeksteen / Afbeeldingen en foto brandende boom: Pixabay 
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In 2014 is voor het laatst een lichtjestocht 
georganiseerd, het geesteskind van onze dorps-
genoot Bob Rueck. In september hebben Chris en 
Hester namens Austerlitz’ Belang, Hanneke namens 
Erica, Sandra namens het gelegenheidskoor van 
Austerlitz en Trudy namens De Hoeksteen gebrain-
stormd over een te houden Winterfeest mét een 
lichtjestocht. 
 

Het uiteindelijke resultaat mocht er zijn: een sfeervol 
en sprookjesachtig Winterfeest! Zes vuurkorven, 
ruim 200 glazen potjes met waxinelichtjes en ruim 
300 kaarsen in kunststof houders stonden op de 
route van de lichtjestocht. De route is gestart op het 
Dorpsplein. Al ruim voor de starttijd stond er een 
lange rij kinderen met begeleiders te trappelen om 
van start te mogen gaan. Bij de start hebben de 
kinderen een stempelkaart meekregen. Tijdens de 
route moesten er stempels worden verzameld. 
 

In De Hoeksteen was gelegenheid om een persoon-
lijke kerstwens op te schrijven, deze in een door-
zichtige kerstbal te stoppen en op te hangen aan 
een lange lichtslinger. De kerk was bijna te klein 
voor het enorme aantal kinderen met volwassenen 
dat een kerstwens kwam schrijven. Bijna alle 180 
voor dit doel aangeschafte kerstballen zijn op-
gehangen. Michel heeft voor de achtergrondmuziek 
gezorgd en Slagerij Noordam voor een heerlijke plak 
grillworst. Door de grote toeloop was de worst al 
snel op. 
 

Na De Hoeksteen ging de route richting Gramser-
weg, Schooldwarsweg en Pater de Leeuwweg. Op dit 

gedeelte van de 
lichtjesroute werd 
het kerstverhaal 
voorgelezen, ge-
zien door de 
ogen van ezeltje 
Jesse. Het verhaal 
was in vijf delen 
geknipt. De kin-
deren stonden 
om de vertellers 
heen aandachtig 
te luisteren naar 
het volgende deel 
van het verhaal, 

nieuwsgierig hoe het verder zou gaan met Jesse. 
Aan het einde van de Pater de Leeuwweg kregen de 
kinderen een ‘glow in the dark’ armbandje; altijd een 
succes om in het donker te kunnen glowen. 
 

Op de Schoolweg hebben niet drie maar vier jonge 
muzikanten van Erica (Jelte, Boas, Orion en Krijn) 
laten horen dat zij ook al heel goed muziek kunnen 
maken. We zijn heel trots op deze dappere, muzikale 
jongens en hopen dat ze nog heel vaak mee zullen 
doen aan de activiteiten in het dorp. 
 

Aan het einde van de route leverden de kinderen de 
stempelkaarten weer in en als beloning voor het 
lopen van de hele route ontvingen ze een chocolade 
kerstbal/kerstman, gesponsord door onze Buurt-
super. In totaal hebben meer dan 100 kinderen en 
200 volwassenen de route gelopen! 
 

Naast de lichtjestocht was er nog veel meer te 
beleven tijdens het Winterfeest. Zo werd de 
kerstboom op het Dorpsplein als start van het feest 
officieel ontstoken. Ouwekamp verzorgde de 
inwendige mens door lekkere erwtensoep en 
broodjes worst aan de liefhebbers te verkopen. Op 
warme chocolademelk en glühwein werd getrak-
teerd door Austerlitz’ Belang. Het was een drukte 
van belang, ook in Dorpshuis Hart van Austerlitz, 
waar veel mensen even kwamen opwarmen, want 
het was qua temperatuur écht een wínterfeest. 

 

De winterse sfeer zat er al goed in toen er vanuit de 
feestelijk verlichte muziektent live kerstmuziek te 
horen was. Het Winterkoor onder leiding van 
Maarten Tros, zong een aantal kerstliederen, bege-
leid door Erica met dirigent Bert Willemsen. Het 
publiek zong uit volle borst mee.  
Rondom de vuurkorven was te zien dat mensen aan 
het genieten waren van de sfeer, de warmte, de 
sfeervolle verlichting en het gezellig bijpraten met 
dorpsgenoten.  
Wat een geluk dat het weer meezat, vooral dat het 
droog bleef en dat alle activiteiten volgens de 
planning door konden gaan! 
 

 Veel dank aan alle vrijwilligers die zich hebben ingezet om van dit eerste Winterfeest zo’n groot succes te 
maken! Dit is zeker voor herhaling vatbaar, we hebben al een datum geprikt:  

Winterfeest 2024: donderdag12 december!                                            
 

Trudy en Hanneke 

Foto’s: Organisatieteam Winterfeest 
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Ja, ja, deze titel staat voor een activiteit op maandagmiddag in het 

Dorpshuis. Dan komt een groepje mensen bij elkaar om een leuke 

start van de week te maken. Er wordt gekleurd, gehaakt, gebreid, 

geborduurd, genikst, gepraat, gekletst en gelachen. Vanaf half twee 

tot een uur of vier zijn we gezellig bij elkaar.  Of je nu ergens mee 

bezig bent of niet, dat is niet van belang. Ontspannen erbij zijn dat telt!  
 

Vanaf 13.30 uur komen de eerste mensen binnen, op de tijd die een 

ieder het beste past. Gezamenlijk wordt er thee, koffie of wat anders 

gedronken en later nog wel een keertje iets. De consumpties zijn 

gewoon voor eigen rekening.   

Vanaf een uur of vier gaan de aanwezigen weer naar huis. Sommigen 

gaan voordat ze naar huis gaan eerst nog even een boodschapje 

halen bij de Buurtsuper of de Slagerij.  
 

De week is begonnen, op naar de volgende maandag!   
 

Dit is een activiteit van Austerlitz Zorgt en de Algemene Senioren-

vereniging Zeist. Iedereen is welkom, je hoeft je niet aan te melden! 

Austerlitz Kleurt en Meer

Per 1 januari 2024 heb ik afscheid genomen van de 

Verkeerscommissie in de hoop, dat er binnenkort 

versterking komt. Langzamerhand kwamen er voor 

mij steeds meer vrijwilligerstaken bij, dat ik een 

keuze heb moeten maken.  

Vijf jaar ben ik alweer bezig geweest bij de 

Verkeerscommissie. Het begon met het zoeken naar 

extra parkeerplaatsen rond de bouw van Het Hart 

van Austerlitz en het meekijken naar veilige 

schoolroutes voor de kinderen.  

De huidige werkzaamheden in het dorp hebben 

aangetoond, dat het werk van de Verkeers-

commissie nog lang niet klaar is. Gelukkig is dat nu 

bijna achter de rug. Is u ook opgevallen, dat de 

parkeerplaatsen langs de Oude Postweg net iets 

groter gemaakt zijn? Er staan nu minder auto’s met 

een wiel op de stoep. Het trottoir is wel iets smaller 

geworden.  

Bovendien ligt er nu een soort verhoging voor 

Ouwekamp, ons eetcafé. Ik vind het een verbetering, 

maar als Verkeerscommissie wisten we nergens van.  

We hebben wel begrepen, dat er in 2024 een 

verhoging komt in de Weideweg ter hoogte van de 

T-splitsing met de Dirkje van Barneveldweg. Daar 

ben ik erg blij mee, want uit de Schooldwarsweg 

komen veel kinderen op de fiets of step. Het verkeer 

van links wordt dan tenminste afgeremd.  

 

Dit is nou zo’n doel waarvoor ik in de 

Verkeerscommissie ben gegaan! 
 

Is deze commissie misschien iets voor u? 

verkeerscommissie@austerlitzbelang.nl 

 

Hartelijke groet, 

Jetty Vegter 

 

Afscheid van de Verkeerscommissie 

Foto’s: Redactie 

Marja Kuiper 
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Er brak voor het bestuur een drukke periode aan. Het slaagde erin drie kandidaten te selecteren, waarvan 
uiteindelijk de keus viel op Arjan Veen. Arjan is erg enthousiast, hij woont in Woudenberg en is onder andere 
dirigent en organist. 
 

Een bijzonder afscheid 
Arie was sinds 2010 onze koorleider en hij deed dit meer dan naar ieders tevredenheid. Zijn afscheid op 
maandagavond 22 januari was dan ook emotioneel en hartverwarmend. Arie bedankte het koor voor alle liefde 
en enthousiasme. Het koor bedankte Arie voor zijn tomeloze inzet, zijn humor en geduld. Er waren geweldige 
optredens van onze leden met liederen, een gedichtenquiz, bloemen en een boek vol herinneringen. Tranen 
waren er ook. Arie zal echt gemist worden. Na de pauze was onze nieuwe dirigent Arjan Veen aanwezig. Hij 
zong voor de gelegenheid mee als tenor. We zien er naar uit om met hem een mooie band op te gaan bouwen. 
Bij het Zeister Mannenkoor zien ze Arie ook niet meer op de bok. Met dit koor hadden wij zo nu en dan een 
dubbelconcert. Zij vonden inmiddels in de persoon van Gerard Legeland een opvolger voor Arie. Wie weet 
zullen we toch in de toekomst nog eens samen op een podium te vinden zijn.  
 

Activiteiten 
We traden weer op in de kerk van de Evangelische Broedergemeente op 10 september 2023 in het kader van 
de Dag der Kunsten. Na een periode met proefrepetities met potentiële nieuwe dirigenten, werkten we op 
13 december mee aan een Kerstconcert in de St. Josephkerk in Zeist, voor de huurders van de woning-
bouwcorporatie. Dit was in samenwerking met het Zeister Mannenkoor. 
Kort daarna, op 17 december, verleenden we opnieuw onze medewerking aan de Kerstzang voor iedereen in 
de Nieuwe Kerk in Zeist. Dit betekende voor ons het laatste concert onder leiding van Arie. Het lijdt geen 
twijfel dat dit tweezijdig emotioneel was.    
 

Nieuwjaar 
Traditiegetrouw zijn we het nieuwe jaar gestart met een gezellige en culinaire bijeenkomst. Dit keer vond deze 
plaats in Brasserie Parkhuys Rosarium in Doorn, waar wij ook ons 100-jarig bestaan vierden. Zo konden we 
elkaar de beste wensen voor 2024 overbrengen.  
 

Welkom 
Last but not least: wilt u onze mannen komen versterken? Dan nodigen we u uit enkele avonden op proef mee 
te doen in het Dorpshuis, Schoolweg 2 in Austerlitz. Wij repeteren daar op maandag van 20.00 tot 22.00 uur. 
Onze secretaris Henny Keijning zal u graag de nodige inlichtingen verschaffen. Haar telefoonnummer is: 06 
2211 0679. Of raadpleeg onze website www.cantiamo-austerlitz.nl.    
U bent van harte welkom en het verplicht tot niets. Mocht het u bevallen dan schrijven wij u graag in als lid 
van ons gezellige koor met leden uit de hele provincie Utrecht.     
 

 

Afscheid en een nieuw begin  
Een koor kan wat meemaken en dat deed 
Cantiamo de laatste maanden zeker. Het 
begon in de zomer toen onze dirigent Arie 
Perk liet weten in februari 2024 met zijn 
functie bij ons te willen gaan stoppen.  

 

Met de beste wensen voor 2024!  
Namens Cantiamo, 

Sopraantje  Anna M.     
 

Foto’s: Cantiamo / Foto in de kerk: fotograaf De Nieuwsbode 
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Om zes uur waren er veel mensen voor de lichtjestocht 

in Austerlitz. Iedereen kreeg een kaartje en je kreeg 

een stempel als je ergens kwam zoals de kerk en op 

alle plekken was er iets te luisteren, maken of doen. Er 

waren allemaal lichtjes die branden, die de weg leiden, 

het was een echt feest. Bij de kerk mocht je in een 

balletje een wens doen en dan aan een lintje hangen 

en dan aan een groot lint hangen. En er was een 

verhaal over een ezel zijn naam was Jesse en hij was 

altijd heel vrolijk, maar hij werd oud dus was hij veel 

minder actief. Er waren ook kinderen die langs de kant 

trombone speelden en dat was erg bijzonder en leuk. 

En bij een meneer kwam je bij een kraampje van 

Jezus. Daar kreeg je ook een stempel. En er waren 

glow in the dark bandjes in een grote bak. Daar 

stonden ook twee kinderen bij. Die gaven je een 

armband en zo liep je door naar het eind. En als je 

klaar was met de tocht mocht je chocolademelk halen 

met slagroom en een chocolaatje. En Erica was toen 

aan het spelen. Aan het eind stonden heel veel mensen 

en als je bij een mevrouw kwam kreeg je je laatste 

stempel en een chocolaatje. Er was ook een mens die 

de kerstman was. En toen was de lichtjestocht klaar.   

 
Gemaakt door Sijmen, Dacks, Timo, Veerle, Jelte en Figo 

 
Foto’s: organisatieteam Winterfeest / Afbeeldingen: Pixabay  
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Kevin Hassing is een beroemde schrijver en hij is op onze school geweest. Wij 

gaan vertellen wat we deden toen hij in onze school was, maar ook gaan we 

informatie over hem vertellen. 
 

Informatie over Kevin Hassing 

Eerst gaan we vertellen over Kevin Hassing. Hij is 38 jaar. Hij komt uit 

Leiderdorp en hij is schrijver, maar ook is hij acteur. Hij begon te schrijven in 

2004 dat was dus al 20 jaar geleden. Hij heeft al vier boeken geschreven over 

Mus en kapitein Kwaadbaard.  
 

Kevin Hassing op de Pirapoleon 

Oké, hier kwam Kevin Hassing binnen. We kenden hem al allemaal van de 

kindervoorleeswedstrijd. Toen ging hij zichzelf voorstellen. Hij zei dus allemaal 

dingen wat hij doet voor werk. Het is ook dat hij voice over inspreekt van 

allemaal verschillende series, bijvoorbeeld Nickelodeon en nog veel meer en 

toen konden we een boek gaan winnen. Een van zijn boeken en wij hadden dus 

rood en een groen blaadje. Als je het groene blaadje omhoog doet, dan zeg je 

dat het de waarheid is. En de rode is dan dat het niet waar is. Dus Kevin 

Hassing ging ons vragen stellen en een van onze vrienden zat in de finale. We 

moesten toen raden hoeveel woorden er in alle boeken zaten. Onze vriend 

Bram zat heel dichtbij en hij had gewonnen, maar wij hadden het antwoord niet 

helemaal goed. 
 

Boeken van Kevin Hassing 

• Boek 1. Mus en Kapitein Kwaadbaard De vijf slangen 

• Boek 2. Mus en kapitein Kwaadbaard De koers naar de kraken 

• Boek 3. Mus en kapitein Kwaadbaard De Amorfe 

• Boek 4. Mus en kapitein Kwaadbaard De wraak van de furie 

Kevin Hassing is momenteel bezig met zijn vijfde boek 
 

Wat doet hij nog meer? 

Kevin Hassing spreekt ook voice overs in. Hier een paar voorbeelden: Spencer 

in iCarly, Pablo in Violetta, Ricardo in Soy Luna, Dave in Alvin and the 

Chipmunks en Jay in De Lego Ninjago Film. Hij is ook acteur. Hij heeft in deze 

films gespeeld: Dag & nacht, Het jaar van fortuyn, Yentl en de broer de serie, 

DNA, Mocro Maffia, Dokter Deen, De mannen van dokter Anne, Cas, Jeuk, Ik 

hartje Oost, Chez Nouz en Goede tijden slechte tijden.  

Hij is al in 2004 begonnen met acteren. 

 

Foto: Isabel Sanchez Olid 

Sijmen, Dacks, Timo, 

Veerle, Jelte en Figo 

 

Foto en afbeeldingen van de boeken: www.kevinhassing.com / Foto KinderRedactie: Redactie 
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Beste lezer, u heeft een primeur te pakken!  

De datum van de jubileumeditie Kampement is bekend: zaterdag 13 juli barst de strijd weer los.  
 

Het Kampement is een jaarlijkse traditie die inmiddels al lang niet meer weg te denken is uit het 

Austerlitzse bestaan. Dit jaar bestaat het Kampement 220 jaar! Bovendien vieren wij het 1e 

lustrum van Kampement Nieuwe Stijl: 5 jaar!  

Reden om eens goed uit te pakken! De voorbereidingen zijn in volle gang. Blijf op de hoogte en 

volg de ontwikkelingen op de Instagrampagina: kampement.austerlitz.2024.  
 

Leuk feitje: het eerste Kampement werd al georganiseerd bij het stichten van het dorp Austerlitz 

in 1804, door de soldaten van Napoleon. 
 

Graag blikken wij met u terug op de voorgaande edities van het Kampement. Heeft u een mooi 

verhaal, een leuke anekdote en/of foto's stuur deze naar kampement.austerlitz@gmail.com. 

Dit kan anoniem. Wij zien uw herinnering aan deze mooie en sportieve traditie graag tegemoet 

vóór 20 april. Namens de organisatie alvast bedankt! 

 

 
Frank van Nieuwenhuizen 

Adri van Ginkel 

Dave Schildwacht 

Laura Verbraak 

Brenda van Nimwegen 
 

Foto’s: Organisatieteam Kampement 
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Dorpsagenda 
Afgelopen jaar is Austerlitz’ Belang overgestapt van de banners over de weg naar meer gebruik van de 
poster in de vitrineborden bij de ingang van het dorp. Op deze manier worden bezoekers en inwoners 
geïnformeerd over actuele activiteiten. Er zijn natuurlijk meerdere manieren om een activiteit te 
promoten. Achter in De Prikkel staat in elke editie een agenda met activiteiten. Soms is een activiteit nog 
niet bekend bij de redactie van de Prikkel of komt de activiteit pas later oppoppen. Dan staat het uiteraard 
nog niet in het overzicht van de activiteiten in die bewuste Prikkel.  
 
Het overzicht van de activiteiten proberen we nu digitaal actueel te maken met een 
vernieuwde agenda op de website van Austerlitz’ Belang. Via een google agenda van 
het dorp worden de activiteiten getoond op www.austerlitzbelang.com/agenda. Je 
kunt dit adres in de internetbrowser invoeren of de QR-code scannen om naar dit 
webadres met de agenda te gaan. Hiermee willen we ook voorkomen dat activiteiten 
op hetzelfde moment worden georganiseerd.  
 
Heb je een activiteit dat je wilt melden in de agenda van AB of wil je je eigen digitale agenda met activi-
teiten voor het dorp delen met de nieuwe Dorpsagenda? Mail dan naar agendaausterlitz@gmail.com.  
 
Berichten op de website 
Als je als ‘lid’ bent aanmeld voor de website, kan je zelf instellen dat je per e-mail een melding krijgt 
wanneer er een nieuw bericht geplaatst is. Zo blijf je op de hoogte van de actuele nieuwtjes.  
 

 
 

Om lid te worden van de website klik je op ‘log in’, onder de groene balk in het midden. Ook als je je 
wachtwoord bent vergeten, kan je hier klikken om je wachtwoord te vernieuwen. Ben je ingelogd, dan 
kan je onder je profiel de meldingen instellen en je eigen gegevens aanvullen. 

De webmaster van de website van Austerlitz’ Belang is Remco Jutstra en hij wordt af en toe bijgestaan 
door Gert de Heus. De webmaster kan een nieuwsbericht voor je plaatsen, maar het is ook mogelijk dat 
werkgroepen of actieve dorpsgenoten binnenkort zelf een bericht plaatsen. Heb je hier belangstelling 
voor, neem dan contact op met Remco. 

Alle mailadressen op een rijtje: 

• Vragen e.d. voor/over de website van AB: jutstra@gmail.com of  contact@austerlitzbelang.nl 
 

• Iets plaatsen in de Dorpsagenda op de website van AB: agendaausterlitz@gmail.com 
 

• Activiteiten Agenda in De Prikkel: de.prikkel@austerlitzbelang.nl 
 
Wil jij met ons meedenken om de website zo actueel mogelijk te houden? Laat het mij weten. 

Gezamenlijke Digitale Dorpsagenda 
Op de website van Austerlitz’ Belang 

Remco Jutstra 

Afbeeldingen: website AB en Remco Jutstra 



_____________________________________________________________________________________________ 

_________________________________________________________________________                            _______ 

 
49 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

COLOFON 
BESTUUR AUSTERLITZ’ BELANG 

Voorzitter – Martijn Hartman-Maatman 

Marmontweg 45, 3711 BH 

tel. 0343-755652 
 

Secretaris – Gusti Smulders 

Oude Postweg 232, 3711 AP 

tel. 0343-225027 
 

Penningmeester – Jouke Numan 

Dirkje van Barneveldweg 5, 3711 CB  
 

Chris de Bruijn 

Hubertweg 31, 3711 CE 
 

Remco Jutstra 

Oude Postweg 99, 3711 AD 
 

Hester Storsbergen 

 

ERELEDEN 

W.J. Oerlemans 

A.C.M. (Gusti) Smulders 

J.A.C. Snijders 

H.A. van der Vegt 

G. van Wandelen 

G.T. de Zeeuw 

De Vereniging Austerlitz’ Belang is opgericht 

op 10 november 1945 en ingeschreven bij  

de Kamer van Koophandel te Utrecht onder  

nummer 40477997. 

 

REDACTIE DE PRIKKEL 

Hanneke Phielix 

Jetty Vegter 

VOLGENDE DEADLINE: 15 mei 2024  
Verschijningsdatum is rond 1 juni 

 

Kopij aanleveren kan via deze mailadressen: 

de.prikkel@austerlitzbelang.nl 

prikkelredactie@outlook.com 
 

Lees De Prikkel online en helemaal in kleur: 

www.austerlitzbelang.com/de-prikkel  

 

De Prikkel is een uitgave van Vereniging 

Austerlitz’ Belang 
 

Woont u in Austerlitz en bent u nog geen lid?  

U kunt zich aanmelden bij het secretariaat via 

info@austerlitzbelang.nl. 

 

Het lidmaatschap bedraagt € 15,- per jaar. 

 

Het lidmaatschapsgeld wordt via een automatische 

incasso geïnd, maar een gift kunt u direct overmaken 

naar bankrekeningnummer NL 82 INGB 0000 562 502 

t.n.v. Vereniging Austerlitz’ Belang. 
 

Voor meer informatie: www.austerlitzbelang.com. 
 

Problemen met de bezorging van De Prikkel of een 

verhuizing/gewijzigd mailadres doorgeven? 

Meld dit via: info@austerlitzbelang.nl  

of bel 0343-225027. 

 

Digitale Prikkel niet ontvangen  

in uw Postvak IN? 

Kijk dan even in uw Spam of  

Ongewenste mail map! 

 

Verdachte situatie of hulp nodig? Spoedeisend? 
Politie: 0900 8844   /   Brandweer: 0900 0904 Bel 112 

 

Verdachte situatie of spoedeisend 112 
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Wanneer Activiteit Locatie Georganiseerd door 

18-feb Austerlitzser Spelletjesdag: Catan Mania! Ouwekamp, ons eetcafé Bordspellenclub Austerlitz 

3-mrt Winterwandeling: Rondom het Beauforthuis Dorpsplein 10.00 uur (€ 2,50 p.p.) Gilde Zeist 

4-mrt Jantje Beton collecte Dorp - begin van de avond Meisjesclub Austerlitz 

6-mrt Informatieavond over De Wolf Dorpshuis 19.30 uur Wolf bij Austerlitz 

13-mrt Algemene Leden Vergadering Austerlitz' Belang Dorpshuis 20.00 uur Austerlitz' Belang 

17-mrt Kom-in-de-kring: Palmpasenstokken maken De Hoeksteen 15.30 uur De Hoeksteen 

23-mrt Palmpasenoptocht Vertrek v.a. Schoolplein 10.00 uur Palmpasen commissie AB 

23-mrt Austerlitz Schoon: Nationale Opschoondag Dorpsplein 9.30 en 13.00 uur Austerlitz Schoon 

28-mrt The Passion Zeist Centrum Zeist Gemeente Zeist 

13-apr Voorjaarsconcert Dorpshuis 20.15 uur Fanfarecorps Erica 

17-apr Algemene Leden Vergadering Austerlitz Zorgt Dorpshuis 's avonds Austerlitz Zorgt 

27-apr Koningsdag aubade Dorpsplein 10.00 uur    Austerlitz' Belang 

4-mei Dodenherdenking bij oorlogsmonument Austerlitz Dorpsplein vertrek 19.00 uur AB / De Pirapoleon 

15-mei Deadline Prikkel 2024-2 de.prikkel@austerlitzbelang.nl Redactie De Prikkel 

23-25-mei Clubweekend Meisjesclub Vertrek/aankomst op Dorpsplein Meisjesclub Austerlitz 

26-mei Activiteiten vóór en mét de Wensambulance Kerkplein v.a. 12.00 uur De Hoeksteen 

28-31-mei Avondvierdaagse Austerlitz Vertrek vanaf Dorpsplein A4-D commissie AB 

1-jun Verspreiding Prikkel 2024-2 Digitaal & Papieren versie Austerlitz' Belang 

13-jul Kampement SV Austerlitz Kampement organisatie 
    

Terugkerende activiteiten: 

maandag Gymnastiek/meer bewegen voor ouderen Dorpshuis 10.00-11.00 uur Austerlitz Zorgt 

maandag Wandelgroep  Dorpsplein 11.30 uur Dorpsondersteuner 

maandag Austerlitz Creatief & koffiemiddag Dorpshuis 13.30-16.00 uur Austerlitz Zorgt 

maandag Meisjesclub Dorpshuis 18.45-19.45 uur Meisjesclub Austerlitz 

maandag XCO Outdoor training: xco.austerlitz@outlook.com  Gramserweg 5 om 19.30 uur Manon Ruiter 

maandag Zangrepetitie Cantiamo Dorpshuis 20.00-22.00 uur Cantiamo, gemengd koor 

maandag Volleybal Dorpshuis 's avonds Volleybalvereniging 

dinsdag Bridge Dorpshuis 19.30-22.30 uur Bridgeclub Austerlitz 

dinsdag Dammen  Dorpshuis 's avonds Damclub Austerlitz 

woensdag Repair Café: iedere 2e woensdag v/d maand Dorpshuis 16.00-17.30 uur Austerlitz Duurzaam 

woensdag Snackdag Dorpshuis (bestellen via 0343-491376) Dorpshuis tot 19.00 uur Dorpshuis HvA 

woensdag Schaken in Ouwekamp, ons eetcafé Ouwekamp 19.30-22.00 uur Schaakclub Marengo 

woensdag Biljarten Dorpshuis 's avonds Biljartclub 

donderdag Gymnastiek/meer bewegen voor ouderen Dorpshuis 10.45 uur Austerlitz Zorgt 

donderdag Badminton Dorpshuis 's avonds Badmintonclub WIK 

donderdag Muziekrepetitie Erica Dorpshuis 19.30-22.00 uur Fanfarecorps Erica 

vrijdag XCO Outdoor training: xco.austerlitz@outlook.com  Gramserweg 5 om 9.00 uur Manon Ruiter 

vrijdag Snackdag Dorpshuis (bestellen via 0343-491376) Dorpshuis tot 19.00 uur Dorpshuis HvA 

zondag Kerkdienst Protestantse Gemeente  De Hoeksteen 10.00-11.00 uur PG De Hoeksteen 

 

 

 

 

 

www.dorpshuis-austerlitz.nl  

www.austerlitzzorgt.nl 

www.hoeksteen-austerlitz.nl 

www.austerlitzbelang.com  

 

Mist er een activiteit? Geef dit voor de 

volgende Prikkel door via: 

de.prikkel@austerlitzbelang.nl 
 

Tussentijds kan je ook een activiteit op de 

Dorpsagenda laten plaatsen. Mail dan naar: 

agendaausterlitz@gmail.com 

 

www.austerlitzbelang.com/agenda 
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